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Darłowo, dnia 22 września 2023 roku 
 
 
BR.0002.13.2023   
 
 

Protokół Nr LXXIII/2023 

z LXXIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 22 września 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza – Wiceprzewodniczącego  

Rady Gminy Darłowo 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 1221. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 11 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radny Waldemar Bonk – był nieobecny, usprawiedliwiony. 
Radna Marzena Drzewucka – była nieobecna, usprawiedliwiona.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Hejno – był nieobecny usprawiedliwiony.  
Przewodniczący Rady przyszedł w trakcie sesji, odmówił jej dalszego prowadzenia i oświadczył, że przyszedł 
zająć miejsce na widowni, co jest odnotowane we właściwym miejscu w niniejszym protokole.   
Radny Henryk Noworolnik – był nieobecny, usprawiedliwiony. 
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu LXXIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji w dniu 22 września 
2023 roku stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo, 
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny, 
Pani Halina Przybysławska – Przewodnicząca Rady Seniorów, 
Pani Izabela Sielska – Zastępca Wójta Gminy Darłowo, Kierownik Referatu Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
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Pan Tomasz Gondek – Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. w 
Krupach, 
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo, 
Pan Rafał Kunysz – Kierownik Referatu Inwestycji, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 
Przestrzennej, 
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę. 
W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych, głosując: 
10 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali 
wraz                        z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na LXXIII Sesję Rady Gminy 
Darłowo. Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                 
o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wnioski o wprowadzenie do 
porządku obrad kolejnych projektów uchwał:  
 
1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary Jarosław,                           
w gminie Darłowo. Druk Nr 35/2023LXXIII 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok; Druk Nr 36/2023LXXIII 
3) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-

2028; Druk Nr 37/2023LXXIII 
 

Wiceprzewodniczący poinformował, że otrzymał również wniosek Komisji Rewizyjnej                            
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego. Druk Nr 38/2023LXXIII 
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Wiceprzewodniczący poinformował, że otrzymał również wniosek

 

 o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania radnego z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. Druk Nr 39/2023LXXIII 

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
 
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
/Wnioski stanowią załączniki nr od 5 do 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Wobec braku wniosków Wiceprzewodniczący przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem 
projektów uchwał do proponowanego porządku obrad: 
 
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, 
że za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości 
położonych w miejscowości Stary Jarosław, w gminie Darłowo; Druk Nr 35/2023LXXIII 

było  
11 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, 
że za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok; Druk Nr 36/2023LXXIII było  
11 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, 
że za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-2028; Druk Nr 
37/2023LXXIII było  
11 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, 
że za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odmowy 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego; Druk Nr 38/2023LXXIII było  
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11 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, 
że za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania 
radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo; Druk Nr 39/2023LXXIII było  
11 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że porządek Obrad po przyjętych zmianach 
przedstawia się następująco: 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary 
Jarosław, w gminie Darłowo. Druk Nr 35/2023LXXIII 

Punkt 45 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 
Druk Nr 36/2023LXXIII 

Punkt 46 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028. Druk Nr 37/2023LXXIII 

Punkt 47 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego. Druk Nr 38/2023LXXIII 

Punkt 48 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego 
Rady Gminy Darłowo. Druk Nr 39/2023LXXIII 

Punkt 49 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski i zapytania. 
Punkt 50:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 51:  

 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
wprowadzonymi zmianami: 
 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych głosując: 
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11 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Pan Wiceprzewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji 
został przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Przyjęcie protokołów:  
Ad. 3.  

z LXXI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 26 czerwca 2023 roku,  
z LXXII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 11 lipca 2023 roku. 
 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do protokołów, 
wobec czego Wiceprzewodniczący poinformował, że protokoły zostały podpisane bez uwag.  
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powiedział, że wita bardzo serdecznie na dzisiejszej sesji – sesji bardzo 

ważnej ze względu na podejmowane uchwały dotyczące przede wszystkim też planu 
zagospodarowania przestrzennego, które u nas na terenie gminy będą się toczyły. Wójt 
powiedział, że sprawozdanie wójta z okresu między sesjami jest bardzo obszernym 
materiałem, bo jest od 26 czerwca, więc liczy około 15 stron. Wójt powiedział, że ten materiał 
udostępnia w Biurze rady, gdzie jest do wglądu. Ze względu na to, że dzisiejsza sesja będzie 
sesja długą, nie chciałby tu zanudzić tym sprawozdaniem. Wójt powiedział, że jeżeli ktoś jest 
tym sprawozdaniem zainteresowany to prosi o przeczytanie go.  

 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku bankowym wynoszą 5 871 245 zł. Mamy założone lokaty na kwotę 13 000 000 zł.  
Czyli w sumie mamy do dyspozycji na koncie 18 871 245 zł.  
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Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach wynoszą 65 492 996 zł,  w tym są:  
faktury za usługi i zakupy to kwota 5 401 316 zł. Pozostałe środki z przeznaczeniem na 
jednostki gminne.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 Pan Wójt powiedział, że w tym punkcie sprawozdania chciałby przejść do 
uroczystości nadania stopnia awansu nauczyciela mianowanego. Stopień nauczyciela 
mianowanego otrzymali: Pani Izabela Drapińska-Walasek ze Szkoły Podstawowej im. Ludzi 
Morza w Kopnicy, Pani Katarzyna Soroko ze Szkoły Podstawowej w Starym Jarosławiu oraz 
Pan Kamil Włodarczyk ze Szkoły Podstawowej im. Ratowników Morskich w Dąbkach.  
 
 Pan Wójt powiedział, że Gmina to nie tylko inwestycje, nie tylko Sołtysi i Radni, ale 
także pracownicy naszych jednostek. Dzisiaj mamy zaszczyt gościć trzech nauczycieli – 
wspaniałych młodych ludzi, którzy uczą nasze dzieci w naszych wspaniałych szkołach. Ci 
młodzi ludzie w okresie letnim zdawali bardzo ważny egzamin podnoszący kwalifikacje 
zawodowe na nauczyciela mianowanego. Oczywiście te egzaminy zdali z wyróżnieniem. Pan 
wójt powiedział, że z całego serca w imieniu tu przede wszystkim Rady Gminy Darłowo, 
Sołtysów ale i nas wszystkich, tu obserwujących przez kamerę bardzo serdecznie gratulujemy 
tego awansu zawodowego.  
  
 Zanim złożono gratulacje i te akty mianowania Pan Wójt odczytał słowa ślubowania i 
poprosił nauczycieli o potwierdzenie ślubowania. Nauczyciele potwierdzili ślubowanie 
słowami „Ślubuję”.  
 
Na sali obrad rozległy się oklaski.  
Wręczone zostały akty awansu zawodowego, gratulacje i kwiaty.  
 

Pan wójt powiedział, że wszystkim dyrektorom gratuluje, że mają tak kompetentną 
kadrę pedagogiczną.  
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich sesjach 

Rady Gminy Darłowo, które odbyły się w dniach 26 czerwca i 11 lipca 2023 roku, zostało 
podjętych łącznie 12 uchwał, które zostały przesłane do organów nadzoru, tj. Wojewody 
Zachodniopomorskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wobec przedmiotowych uchwał 
nie stwierdzono naruszeń prawa.  
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/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 26 czerwca 2023 roku stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Wiceprzewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie sprawozdawczym 
czyli w okresie miedzy sesjami od dnia 26 czerwca radni złożyli dwie interpelację. Na jedną 
interpelację udzielono odpowiedzi. Druga interpelacja jest w trakcie rozpatrywania.  
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 23 wnioski. Odpowiedzi udzielono na                          
19 wniosków a 4 wnioski są w trakcie rozpatrywania.  
W tym czasie odbywają się zebrania wiejskie.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informację 
Przewodniczącego z działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
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TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
 
Pan Kazimierz Grzybak – mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział, że uważa, że tak 

obszerna ilość punktów na sesję z różnych względów nie jest zbyt wskazana, tym bardziej, że 
rozpatrywane będą punkty dotyczące zmiany planów zagospodarowania, które jak zostaną 
uchwalone, tak później będzie to skutkować na tych, którzy tam gdzieś w obrębie tych zmian 
będą musieli funkcjonować. Mówca powiedział, że opiera to na farmach wiatrowych. Często 
się to tak odbywało, jak się odbywało. Mówca powiedział, że pamięta te czasy. Za dużo 
dyskusji nie było a efekty oddziaływania farm wiatrowych na życie mieszkańców jeszcze 
będą z nami przez następne 20 a być może 30 lat. Mówca powiedział, że nie jest 
przeciwnikiem ani farm wiatrowych ani fotowoltaiki, bo u siebie na dachu ma zamontowaną 
instalację fotowoltaiczną, natomiast uważa w ten sposób, że powinniśmy zrobić wszystko bo 
nie da się uniknąć oddziaływania cywilizacyjnej zdobyczy na nasze życie. Tak jak by było to 
byśmy nie mogli budować ani autostrad, oczyszczalni ścieków lub jakiś innych rzeczy. W 
związku z tym trzeba tak to wszystko robić aby można było później w miarę funkcjonalnie 
żyć. Mówca powiedział, że to będzie dłuższy wywód, ale nie miał czasu przez trzy lata z 
uwagi na covid                    i na sesje nadzwyczajne, gdzie nie można było zabierać głosu albo 
sesje online.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że dłuższy wywód, ale statut 

przewiduje 5 minut dla mówcy, więc prosi się zmieścić.  
 
Pan Kazimierz Grzybak powiedział, że postara się zmieścić. Mówca powiedział, że 

ma pytanie, ponieważ nie uzyskał na nie odpowiedzi. Pan Kazimierz powiedział, że ponieważ 
w dokumentach dotyczących pozwolenia na budowę farm wiatrowych było takie 
stwierdzenie, że po zakończeniu i oddaniu inwestycji do użytku właściciel przeprowadzi 
badania rzeczywistego wpływu na środowisko. W związku z tym Pan Kazimierz miał pytanie 
do pana wójta, czy Gmina jest w posiadaniu takich badań? Jeżeli tak, to czego one dotyczyły? 
A jeżeli Gmina nie jest w posiadaniu tych dokumentów, to do kogo można się zwrócić? To by 
było pytanie dotyczące tutaj tej sprawy farm wiatrowych. Mówca powiedział, że jego 
natomiast jako mieszkańca Gminy interesuje zmiana planu zagospodarowania części obszaru 
Wiekowa. Mówca powiedział, że na sesji, kiedy była podejmowana ta uchwała zadał pytanie 
panu wójtowi czy to jest pod fotowoltaikę i wtedy nie uzyskał odpowiedzi, a dzisiaj wie, że to 
jest pod fotowoltaikę. W związku z tym ma takie pytanie: Na czyj wniosek gmina dokonuje 
tych zmian planu? Następna sprawa, dotyczy tego, że w internecie były zamieszczone 
załączniki graficzne. Z załącznika można się dowiedzieć jaki obszar ta zmiana planu 
zagospodarowania obejmuje, Ale niestety z tego załącznika niewiele mógł odczytać, 
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ponieważ on jest nieczytelny. Mówca powiedział, że powiedziano mu, że to tak jest robione 
bo to jest cyfrowo. Mówca powiedział, że jeżeli to jest robiopne cyfrowo no to nie tak, żeby 
nie można było tego odczytać. Mówca przekazał Wiceprzewodniczącemu wydruk z prośbą o 
odczytanie legendy. Pan Kazimierz powiedział, że w związku z tym, że nie mógł 
samodzielnie dojść do tych zapisów zmian planu, w związku z tym był w gminie. Pracownik 
starał się go poinformować, ale się nie udało. W związku z tym mówca powiedział, że ma 
prośbę do pana Wiceprzewodniczacego czy w tym punkcie na przykład będzie mógł zadać 
pytanie, że na przykład żółty kolor czego dotyczy. Ten kolor czego dotyczy? To jest istotne 
co na tym obszarze będzie budowane.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że nie ma takiej możliwości. 

Pytania mogą zadawać na tej sesji tylko radni. Natomiast odnosząc się do legendy, to jeżeli to 
jest w systemie, to podejrzewa, że można to zwiększyć.  

 
Pan Kazimierz Grzybak powiedział, że zwiększał to do 450 i jeszcze wyszło bardziej 

nieczytelne. Mówca powiedział, że to źle świadczy, że mieszkańcy czy zainteresowane osoby 
nie mogą się zapoznać swobodnie z dokumentami. Mówca powiedział, że to nie jest jakiś 
jego  wymysł,  b o  to  b ęd zie sk u tk o wać n a jak ieś ileś tam lat te farmy.  A my wiemy jak 
inwestorzy budują. Tak samo było z farmami wiatrowymi. Mówca powiedział, że ta droga, 
która powstała Grabówko do Wiekowic do skrzyżowania to tylko dzięki skoordynowanej 
akcji trójki sołtysów, gdzie ściągnęli telewizję i to zostało zrobione. Mówca prosi, aby 
pojechać zobaczyć jak wygląda droga w Dobiesławiu, która została zdewastowana przez 
ciężkie pojazdy budowy, które jeździły i woziły setki ton betonu. To wszystko później 
skutkuje na mieszkańcach. Mówca powiedział, że jako mieszkaniec jeżeli dokument jest 
zamieszczany jakiś to żeby mógł go swobodnie odczytać i sobie wyrobić jakiś punkt i wtedy 
w trybunie obywatelskiej zgłosić swoje rzeczy. Mówca powiedział, że nie wie co tutaj będzie 
robione.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że pan wójt będzie 

odpowiadał na pana sugestie. W kwestii zgłaszanej ilości uchwał na sesję 
wiceprzewodniczący powiedział, że rada dostaje do zaopiniowania gotowe projekty uchwał i 
nie ma takiego prawa ograniczać pracowników gminy i pana wójta co do ilości punktów na 
sesję. Druga sprawa, to nie jest zapoznany z programami, ale podejrzewa, że było to w jakimś 
programie robione, natomiast przedstawione jest w takim formacie, że nie można tego 
powiększyć, a jak korzysta z internetu to zawsze można to zrobić. Wiceprzewodniczący 
poprosił pana wójta o ustosunkowanie się do wypowiedzi mówcy.   

 
Wójt Gminy Darłowo powiedział, że tylko ustosunkuje się do tego pytania drugiego, 

ponieważ do pierwszego pytania ustosunkuje się pisemnie o tych badaniach, bo nie ukrywa, 
że musimy tu poszukać.  

 
Pani Izabela Sielska powiedziała, że może odpowiedzieć na to pytanie.  
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Wójt Gminy Darłowo powiedział, że skoro tak, to za chwilę Pani Izabela odpowie. 
Wójt natomiast odpowiedział na pytanie odnośnie planu pod fotowoltaikę. Na czyj wniosek? 
Oczywiście na wnioski, które były składane do studium i który był także wyłożony jako 
projekt planu do konsultacji. To jest na wniosek mieszkańców, którzy składali także wnioski 
pod farmy fotowoltaiczne przede wszystkim. Żadne firmy tu nie składały. Było to na wniosek 
mieszkańców. Wójt powiedział, że oczywiście tu też trudno się odnieść, że ten plan nie był 
konsultowany, bo oczywiście w ramach samych prac planistycznych jest ponad 20 uzgodnień 
planistycznych. Projekt planu był wykładany i wyjątkowo mało było uwag, o czym za chwilę 
będziemy mówić. Każdy mógł przyjść na dyskusje publiczną, porozmawiać z planistą, 
odnieść się do zapisów, zobaczyć dokładnie, wnieść nawet uwagi nawet jeżeli nie jest jakby 
bezpośrednio związany z działkami, których zmiana dotyczyła. Także tu nie można 
powiedzieć, że ten plan nie był konsultowany z mieszkańcami. Wójt powiedział, że teraz 
oddaje głos Pni Izabeli Sielskiej.  

 
Pani Izabela Sielska Zastępca Wójta Gminy Darłowo, Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa powiedziała, że jeżeli chodzi o inwestycje 
wiatrakowe, faktycznie inwestorzy po wybudowaniu turbin mieli obowiązek przedłożyć takie 
badania, monitoring ornitologiczny. Te monitoringi przedkładane są do Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska. Także mieli za zadanie wykonać pomiary hałasu i te pomiary 
składane są do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. Mówczyni powiedziała, że z 
tego co jej wiadomo, wszystko jest w porządku. Nie było żadnych negatywnych oddziaływań. 
Jeżeli takie by były, to te informacje by do nas dotarły. Zawsze można się zwrócić do tych 
organów o udostępnienie informacji konkretnej farmy wiatrowej, o konkretne monitoringi czy 
wyniki pomiaru hałasu.  

 
Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Wiceprzewodniczący 

powiedział, że w uzupełnieniu tego, o czym mówił pan Kazimierz, żeby może udostępniać to 
jakimś systemem, programem, bo to faktycznie, nie doczyta tej mapy.  

 
Radna p. Joanna Lach powiedziała, że przecież plany są wykładane i można się 

zapoznać.  
 
Wiceprzewodniczący odpowiedział, dokładnie, ale dobrze by było z duchem czasu … 
 
Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jeżeli dla kogoś była nieczytelna, to mogły to 

zgłosić do pracownika, który ewentualnie by rozwiał te nieprawidłowości, albo po prostu 
powiększył daną legendę.  

 
Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  

 
Nikt więcej się nie zgłosił.  

 
Na tym punkt zakończono.  
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Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
 

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że patrząc na naszych 
wszystkich sołtysów to chyba jest najgorsza i Cisowo chyba jest najgorsze, bo są wszyscy tak 
zadowoleni, przeszczęśliwi ze swoich wiosek, że nie zabierają głosu oprócz niej. Mówczyni 
powiedziała, że ona natomiast musi zabrać głos i to poważnie. Mówczyni zapytała pana wójta 
czy pan wójt się nie zastanawiał, dlaczego 17 osób było na zebraniu na przeszło 100 osób. 
Pani Sołtys powiedziała, że powiedzieli jedno do niej, że po zebraniu dopiero zaczęła się 
dyskusja. Mówczyni powiedziała, że powiedzieli do niej, że nie będą w ogóle przychodzić na 
zebrania bo są traktowani nie będzie mówiła jak. Jeśli chodzi o sprawę rowów, wczoraj był 
rów czyszczony. Dokąd ten rów będzie pogłębiany? On miał być wyczyszczony. Ale nie 
pogłębiany. Mówczyni powiedziała, że rowy są pogłębiane. Pani Sołtys pytała na jaką 
głębokość będą rowy pogłębiane i ta śmierdząca woda będzie stała. Mówczyni powiedziała, 
że wie, że będzie przeprowadzona kanaliza i nie będzie woda śmierdziała, W tej chwili 
śmierdzi i ten rów wygląda makabrycznie. Pani Sołtys powiedziała, że rów jest wyczyszczony 
i panowie bardzo się starali. Mówczyni powiedziała, że wypadły tam niektóre sprawy na płyty 
i nikt nie był i nie sprawdzał jak ta sprawa wygląda.  

Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że była awantura na temat 
Dolnego Cisowa, bo rozwalony pod piątką jest polbruk. Mówczyni powiedziała, że 
zachowanie pracownika gminy, było poniżej krytyki. Druga sprawa. Mówczyni powiedziała 
do pana wójta, że jeżeli ktoś ma upoważnienia do zabierania głosu na zebraniach od 
właścicieli danych posesji ma prawo zabrać, nawet na zebranie jeśli przyjdzie wczasowicz. 
Co mu się nie podoba na wiosce, ma prawo zwrócić uwagę. Nie wolno mu odbierać głosu. To 
są jedne sprawy. Druga sprawa. 

 
Pan Wójt powiedział, że chyba był na innym zebraniu.  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała: Zaraz, zaraz, chwileczkę. Tam był 

pan, który to gospodarstwo, co winogrona są dogląda i ma wszystkie uprawnienia, chciał 
zabrać głos i nie pozwolono mu. Jeszcze jedna sprawa. Mówczyni powiedziała, że żąda! Nie 
prosi, ale żąda od gminy kategorycznie, kiedy będzie zrobiony trójkąt. Mówczyni 
powiedziała, że już od trzech lat słyszy, że projekt jest robiony i zatwierdzony. Więc my 
mamy płacić za projekt i żąda jeśli chodzi o drogę Cisowo – Zakrzewo. Mówczyni 
powiedziała, że przeznaczone były pieniądze i nic nie było robione oprócz tego, że geodeta 
kołki powbijał. Mówczyni zapytała czy biura projektowe mają naszymi pieniędzmi obracać? 
A wioska z tego nie ma nic? Jeszcze były układane płyty od kościoła do asfaltu. Dlaczego 
wioska Cisowo jest okradana? Okradana! Tam przed płytami był tłuczeń wysypany za 
pieniądze sołeckie. Pani Sołtys powiedziała, że tłuczeń firma, która układała płyty zabrała na 
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przyczepy i wywiozła na inne wioski na drogi na pola. Zabrano z Cisowo. Mówczyni 
powiedziała, że powiedziano jej jedno. Mówczyni twierdzi, że nie wypominała, a teraz powie 
wszystko. Że policzą za układanie płyt taniej. Mówczyni powiedziała, do pana wójta, że jedno 
i drugie oko jej się skrzywiło jak to usłyszała. Pani Sołtys powiedziała, że płyty drogowe z 
Dolnego Cisowa zostały zabrane i ułożone na parking w miejscowości Kopań – pod prywatny 
parking. Mówczyni powiedziała, że pytała, dlaczego zabrano płyty drogowe z Cisowa. To nie 
płyty jomb tylko płyty drogowe. Mówczyni twierdzi, że odpowiedziano jej, że to dlatego, że 
to płyty gminne. Pani Sołtys powiedziała, że nie, bo to były płyty po PGRowskie, Cisowskie i 
one powinny iść na drogi w Cisowie. Mówczyni powiedziała, że są pieniądze na Cisowo. 
Dobrze, no są pieniądze, ale powiedzcie nam, że drogi będą robione w tym i w tym terminie, 
a nie znów 5 czy 10 lat przelecą pieniądze, bo projekt nie jest zrobiony. Pani Sołtys pyta: Co 
nas wioskę obchodzi projekt?! Mówczyni powtórzyła pytanie: Co nas wioskę obchodzi 
projekt?  

 
Pan Wójt powiedział: Projekt jest zrobiony.  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa podnosząc głos krzyczała, do pana wójta, że 

nie pieprzy, że mówi normalnie! Ja jeszcze mówię normalnie, bo ja jeszcze mówię grzecznie!  
 
Pan wójt powiedział do pani Wandy, że przeprasza, bo to już pani Wanda źle słyszy.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział: Pan Wójt. Panie Wójcie. Panie Wójcie proszę.  
 
Pan Wójt powiedział, że powiedział, że projekt jest zrobiony. Pan Wójt prosi Panią 

Wandę, aby nie wkładać takich słów w jego usta.  
 
Pani Wanda Hańczaryk powiedziała do pana wójta, że najpierw ona powie panu 

wójtowi, a potem pan wójt odpowie.  
 
Wiceprzewodniczący zaproponował, żeby usystematyzować tą dyskusję. 

Wiceprzewodniczący zapytał panią Sołtys Cisowa czy było zebranie w Cisowie i czy był pan 
Wójt?  

Pani Sołtys Cisowa odpowiedziała: Było.  
 
Wiceprzewodniczący zapytał panią Sołtys Cisowa czy były poruszane te tematy na 

tym zebraniu?  
 
Pani Sołtys Cisowa odpowiedziała, że powiedzieli jej, że nie poruszali. Wie pan 

dlaczego, panie Przewodniczący?  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że chciałby uniknąć takich. Bardzo proszę.  
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Pani Sołtys Cisowa krzyczała, że powiedzieli jej jedno mieszkańcy z Cisowa, że 
gmina ich traktuje jak baranów. Dosłownie w tej chwili było 17 osób, a było jedno pytanie 
zadane a wyszła ciężka awantura. Bardzo nieprzyjemna.  

 
Wiceprzewodniczący powiedział, że jeżeli 33 sołectwa będą tutaj na sesji mówiły o 

swoich problemach – aczkolwiek sygnalizować powinniście Państwo Sołtysi – to nie 
będziemy w stanie procedować żadnych uchwał, bo po to są zebrania, żeby o takich sprawach 
mówić.  

 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że ją to nie interesuje, że ją 

interesuje jedno. Mówczyni powiedziała, że jest Sołtysem Cisowa i wszelkie sprawy 
mieszkańców nie obijają się o gminę, tylko odbijają się o nią, a mieszkańcy mówią jedno, że 
gmina jest bardzo nieuprzejma. Jest bardzo nieuprzejma, bo nie odpowiada na pisma 
mieszkańców. Nie odpowiada. Mówczyni powiedziała, że może powiedzieć na swoim 
przykładzie. Mówczyni powiedziała, że wchodzi do jednego z pokoi i mówi, że tu są gałęzie, 
tam sa gałęzie, a pracownik jej odpowiada: a to se pani weźmie worki BIO i pani tam se 
włoży. Pani Sołtys powiedziała, że druga odpowiedź, gdy dzwoniła do innego działu i 
mówiła, że jest zezwolenie wójta na podlewanie tui a pracownik mówi: A czego pani tam?  

 
Wiceprzewodniczący powiedział, że odwołuje się do statutu gminy i ogranicza czas 

wypowiedzi do 5 minut. Proszę kończyć i podsumować tą dyskusję. 
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa krzyczała do Wiceprzewodniczącego, że nie 

zabierze jej głosu. Mówczyni powiedziała, że uważa jedno i stać ją na to… 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że nie zabiera pani głosu tylko upomina o konkretne 

wyrażenie swoich opinii i przypominam, że takie sprawy… 
 
Pani Sołtys Cisowa powiedziała, że to nie są jej opinie, tylko to są opinie 

mieszkańców.     
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że nie będziemy się wdawać w jakieś potyczki 

słowne. Proszę kończyć.  
 
Pani Sołtys Cisowa powiedziała, że po to jest sesja, żeby wyraziła opinie 

mieszkańców, a jeśli gminie to nie odpowiada, to potrafi sprowadzić i telewizję i prasę i 
opiszą, a nie chciałaby aby to wyszło gdzieś poza nas, gdzieś dalej. Mówczyni powiedziała, 
że mieszkańcy Cisowa są zbulwersowani. Mówczyni powiedziała, że ma rysunek. Były 
przeznaczone pieniądze na plac zabaw. Były. Rok czasu. Były inne zabawki uzgodnione a 
ułożyli, zrobiono co innego. Zrobiono zabawkę … 

 
Wiceprzewodniczący powiedział do pani Wandy, że została minuta.  
 
Pani Wanda powiedziała, że ona teraz mówi. Chwileczkę. Ja mówię.  
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Wiceprzewodniczący powiedział do pani Wandy, że prosi podsumować bo za chwilę 

zabierze pani głos.  
 
Pani Wanda Hańczaryk zapytała: A co pan jest pani Witek, że zabiera głos opozycji?  
 
Wiceprzewodniczący prosił panią Wandę, żeby go nie obrażała i powiedział, że jej nie 

obraził w żadnym punkcie żadnym słowem, ani żadnym gestem.  
 
Pani Wanda Hańczaryk zapytała no to do kogo ma się z tym zwrócić?  
 
Wiceprzewodniczący zapytał panią Wandę, czy wie co to jest Statut Gminy? Mówca 

powiedział, że proceduje zgodnie ze Statutem Gminy. Statut Gminy określa czas wypowiedzi 
i Pani z tego skorzystała i Pani ten czas wyczerpała. Proszę podsumować i kończymy.  

 
Pani Wanda Hańczaryk powiedziała, że pan jest od tego, żeby pilnować porządku i 

tego. Mówczyni powiedziała, że jest Sołtysem Cisowa i stoi w obronie Cisowa, także należy 
ją wysłuchać spokojnie. Mówczyni twierdziła, że też na razie mówiła spokojnie, ale już ją 
trochę to zaczyna denerwować, więc mówi i powtarza, że mieszkańcy przestali przychodzić 
na zebrania dlatego, że gmina ich traktuje jak baranów a nie jak ludzi myślących. Mówczyni 
powiedziała, że tak się nie postępuje i dziwi się innym sołtysom, że tak są zadowoleni. 
Mówczyni powiedziała, że ręczy w 99 %, że droga Cisowo – Kopań nie będzie zrobiona, bo 
będzie zrobiona w Postominie. Bo jadąc, bo jeździ na dożynki, których u nas nie ma i widzi 
jak są wioski zrobione. A co u nas jest w Cisowie? Było mówione poprzednio. Płyty jumbo 
były. A teraz co jest? I te płyty są jeszcze niszczone przez inne wioski. Mówczyni 
powiedziała, że może tylko to powiedzieć. A jeśli chodzi o gminę, to jest czas dla samorządu i 
samorząd powinien się wypowiedzieć do końca, jako sołtys, a nie mu przerywać. Mówczyni 
powiedziała, że jak pismo napisze tak jak tu zrobiła to dostanie zupełnie co innego 
zatwierdzone. Bo co innego było zatwierdzone a co innego zrobione. Co ma powiedzieć? Iść 
do pokoju do pracownika? Mówczyni powiedziała, że jeszcze poprzednio powiedziała 
jednemu z pracowników a ten uciekał przed nią do toalety. Mówczyni powiedziała, że krzesło 
weźmie i usiądzie przed toaletą bo na obiad z niej musi wyjść. Mówczyni powiedziała o 
pracownikach, że są nieuprzejmi do sołtysów ale i w ogóle do mieszkańców. Dziękuję.  

 
Wiceprzewodniczący udzieli głosu panu wójtowi.  
 
Pan Wójt powiedział, że przykro mu to słuchać. Jeździmy na zebrania sołeckie. Mamy 

31 sołectw. Uczestniczymy. Praktycznie w każdym jednym biorę udział. Pani Wando też mi 
przykro, że Pani tu wpycha swoje słowa w moje, bo nie powiedziałem, że to co pani 
powiedziała, tylko powiedziałem, że projekt jest zrobiony. Nie robiony. Pan wójt powiedział, 
że był na zebraniu sołeckim, gdzie była też pani Zastępca Wójta, była również pani Violetta 
Bonk, był pan Janusz Sobieraj, był pan Przewodniczący, byli mieszkańcy. Zebranie 
przebiegało w normalnej atmosferze tak jak każde inne. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, 
że nawet był zdziwiony tym, że w tak dobrej atmosferze, bo niejednokrotnie pani sołtys 
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zwraca uwagę, że może być inaczej. Pan Wójt powiedział, że tu nie chodzi, że nie dał panu 
głosu. Jest tu z nami pan Urbański Sołtys Wicia, który też pouczam, że środki sołeckie dzielą 
mieszkańcy a nie osoby, które prowadzą działalność i nie są mieszkańcami miejscowości. Pan 
wójt powiedział, że naprawdę nie przypomina sobie sytuacji w trakcie tego zebrania, że 
odebrał głos temu panu. Pan wójt zapytał panią Izę czy była taka sytuacja?  

 
Pani Izabela Sielska odpowiedziała, że nie.  
 
Pan wójt powiedział, że w ogóle nie było takiej sytuacji. Pan wójt powiedział, że nie 

ukrywa i dziękuje za ten kosz darów na koniec zebrania za dobrą współpracę z gminą. 
Dziękuję Pani – naprawdę był szczery.  

Wiceprzewodniczący powiedział, że prosi (zgłaszającego się) radnego p. Bogdana 
Herbecia o zabranie głosu. Pani Wando musimy tą sesje … 

 
Pan Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że nie! Nie, Nie!  
 
Wiceprzewodniczący zapytał co to znaczy „Nie!” ? 
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że musi wyjaśnić.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że odbiera pani Wandzie głos. Wiceprzewodniczący 

zapytał czy może ktoś wyłączyć mikrofon.  
 
Pan Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa zapytała czy z panem Sobierajem też nie było 

dyskusji?  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że poprosi informatyka o wyłączenie mikrofonu. 

Proszę następną osobę. Pan Bogdan Herbeć prosił o głos.  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała: Dziękuję bardzo panie 

wiceprzewodniczący.   
 
Wiceprzewodniczący powiedział: Proszę bardzo.  
 
Radny p. Bogdan Herbeć powiedział, że tu dość dużo takich gorzkich słów padło pod 

adresem pana wójta, pod adresem pracowników Urzędu Gminy Darłowo. Radny powiedział, 
że uważa – być może to jest jego prywatne zdanie – że jest jedna bardzo prosta rzecz, gdzie 
można pewne sprawy załatwić zupełnie, ale to zupełnie inaczej. Czy to będzie mieszkaniec 
Cisowa X, czy to będzie mieszkaniec Cisowa Y, przecież może przyjść do gminy. Może 
przyjść na dyżur pana wójta, a takie dyżury pan wójt pełni. Może przedstawić panu wójtowi 
swoje argumenty. Może przedstawić swoje wątpliwości i na pewno tą odpowiedź dostanie. 
Radny p. Bogdan Herbeć zachęcał, żeby Państwo z takiej możliwości korzystali, bo przecież 
wójt te dyżury ma i jest otwarty.  
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Wiceprzewodniczący udzielił głosu radnemu p. Mirosławowi Gałuszkiewiczowi.  
 
Radny p. Mirosław Gałuszkiewicz powiedział, że chciałby zabrać głos w tym temacie 

bo to uderza trochę w niego osobiście i w jego komisję tak samo. Radny powiedział, że byli z 
komisją w Cisowie, obejrzeliśmy całą miejscowość. Żadnych zastrzeżeń praktycznie nie było. 
Jest protokół do odczytania. Jest po to komisja, to prosi na komisję i tam używać wszelkich 
słów i wyrażać jakie są poglądy pani w stosunku do gminy i do wszystkiego. Tam proszę 
uderzać w komisję, bo od tego my jesteśmy i jeździmy. Jest protokół i nie ma tam żadnych 
zastrzeżeń. Są tylko do dróg powiatowych. Radny powiedział do pani Wandy, że pani uderza 
nawet w niego osobiście. Radny powiedział, że stara się żeby to wszystko było pozałatwiane. 
Pani nie miała żadnych zastrzeżeń do tego. Dlaczego pani uderza ludzi na sesji? Niech pani 
rozmawia z komisją. Po to ona jest. Niech się pani zwróci do Komisji. Niech pani tam te 
brudy wszystkie pierze tam a nie tutaj. To jest naprawdę ważne. To jest, naprawdę, 
zdenerwowało.  

 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że co do protokołu zgłaszała na 

sesji, że do trzech czwartych protokołu ma zastrzeżenia. Mówczyni powiedziała, że nie 
zgadza się z tym protokołem, co panowie radni będąc w Cisowie napisali. Zgłaszałam to. Bo 
takie powiedzenie jak jednego z waszych radnych, który mieszkał w naszej wiosce, co się 
zmieniło w wiosce. Położone są płyty jumbo. Na tym polega wioska, że na drogi położone są 
tylko płyty jumbo? To chyba jest śmieszne. Mówczyni powiedziała, że tak jak mówi, że 
trójkątna działka jeszcze należała do agencji i może żeby należała dalej do agencji byłaby 
zrobiona. Ale gmina ją przejęła i są pieniądze przeznaczone. I pieniądze gdzie są? Jak na 
wiosce powiedzieli? Powiedziałam panie wójcie. Mówczyni powiedziała, że była u pana 
wójta i powiedziała, że tak nie można, bo wioska mówi, że pieniądze Cisowskie przeznaczone 
są na inne wioski. Każdemu pokoleniu tłumaczono, że nie można tego zrobić, z jednej wioski 
na drugą nie można przeznaczyć pieniędzy. To dlaczego u nas nie robią? Trzy lata robić 
projekt na działkę rowerzystów? No przecież to jest po prostu śmieszne.  

 
Wiceprzewodniczący powiedział do Pani Wandy, że prosi ją kończyć. Nie udzieliłem 

pani głosu, ale zgodziłem się, żeby pani mówiła. Prosi o głos pan Radosław Głażewski – wójt.  
 
Pan wójt powiedział, że tylko rozwieje problem z tymi projektami. Na drogę Cisowo 

wewnętrzną gminną, za którą mogę brać odpowiedzialność, a nie Cisowo – Kopań, która to 
jest drogą powiatową – nie zamierza.  Pan wójt powiedział, że myśli, że pani sołtys też 
pojedzie do powiatu i zastrzeżenia do tej drogi przedstawi. Pan Wójt powiedział, że droga 
wewnętrzna Kopań, system dróg dostał dofinansowanie. Projekt drogowy dawno jest 
zrobiony, dlatego mogliśmy uzyskać to dofinansowanie. Całość inwestycji jest 4,5 miliona 
złotych, a w tym 2,8 mln złotych dofinansowania. Prace rozpoczną się pod koniec roku lub na 
początku przyszłego roku. Jesteśmy przed przetargiem. Odnośnie tego materiału. Zawsze 
uczulamy, że to nie jest materiał wioskowy, tylko materiał gminny i tam gdzie jest potrzebny, 
tam jest zagospodarowywany. Było pytanie na zebraniu w Cisowie. Powiedzieliśmy, że i tu 
sołectwo się z nami zgodziło, żeby przeznaczyć na drogę do boiska i te płyty, które będą 
rozbierane także będą ułożone w dużej części.  
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Wiceprzewodniczący powiedział do Pani Wandy, że prosi ją o zajęcie miejsca.  
 
Pan wójt kontynuując wypowiedź, powiedział, że z drugiej strony placyk. Pierwotny 

projekt, który był – zarys. To nawet nie można powiedzieć. Szkic był wykonany, żeby można 
było działkę przejąć. W tym roku radni zwiększali środki na wykonanie projektu właściwego 
i ten projekt jest w trakcie opracowywania. Na ile środki zostaną – bo tam jest zwiększone – 
bo są środki sołeckie i do 50 000 zł jest zwiększone i to też było na zebraniu wyjaśniane. 
Będzie w miarę tego wykonany. Czy to będą nasadzenia, czy to jakaś drobna infrastruktura, 
która pozwoli w ramach tego opracowania. Dziękuję.  

 
Wiceprzewodniczący powiedział, że kończymy sprawę Cisowa, czy ktoś z państwa 

sołtysów chciałby jeszcze tym punkcie zabrać głos?  
 
Pani Sołtys Cisowa powiedziała, że jeśli chodzi o drogę… 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że dziękuje, nie widzi, przechodzi do następnego … 
 
Pani Sołtys Dąbek powiedziała, że pan Tomek się zgłasza.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że przeprasza, nie zauważył. Wiceprzewodniczący 

udzielił głosu panu Tomaszowi Urbańskiemu Sołtysowie Sołectwa Wicie i prosił o włączenie 
mikrofonu. Wiceprzewodniczący powiedział, że nie zauważył bo był pan sołtys zasłonięty.  

 
Pan Tomasz Urbański Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że chyba nawet 

niepotrzebnie, bo pretensji nie ma a w drugą stronę to powiedzą, że się podlizuje.  
 
Na sali obrad wśród sołtysów rozległ się śmiech.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że się podmywa, ale każdy robi to inaczej.  
 
Na sali obrad ponownie rozległ się śmiech.  

 
Na tym punkt zakończono. 
 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 1/2023LXXIII 

Ad.11.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że druk numer jeden jest w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienia służebności przesyłu. Ustalamy tu – jeżeli Rada tu wyrazi wolę – służebność na 
rzecz Energa Operator. Służebność dotyczy projektowanej linii kablowej przez Energę 
Operator na działce nr 11 w obrębie ewidencyjnym Dąbki.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 11 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr LXXIII.668.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Wiceprzewodniczący rady zapytał czy jest podobny do Pani Witek?  
 
Radny Robert Ciszek odpowiedział, że nie wie. Weź prawy profil. 
 
  
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 2/2023LXXIII 

Ad.12.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący poprosił wójta o zabranie głosu.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przeprosił i powiedział, że jest jeszcze pod 
wrażeniem. Wójt powiedział, że przeprasza i nie ukrywa, że się zdenerwował. To są jego 
takie wywody wewnętrzne. Każdy z nas jest człowiekiem. Każdy z nas jest człowiekiem i 
trzeba każdego szanować. Wójt powiedział, że po prostu był na innym zebraniu. Następnie 
pan wójt przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że wyraża 
się zgodę na służebność na działce 1/28 obręb Palczewice. Na wniosek Energii Operator. 
Dotyczy projektowanej sieci kablowej.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
19 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 11 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
11 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr LXXIII.669.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  

Wiceprzewodniczący powiedział, że ma tutaj sygnały, żeby trochę atmosferę 
uspokoić, więc ogłasza 5 minut przerwy do godziny 10:05.  
 

Po przerwie Wiceprzewodniczący stwierdził kworum, które wyniosło 10 radnych. 
 
Radny Waldemar Bonk – był nadal nieobecny. 
Radna Marzena Drzewucka – była nadal nieobecna.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Hejno – był nadal nieobecny. 
Radny Henryk Noworolnik – był nadal nieobecny. 
Radny Adam Wasieńko – podczas przerwy opuścił obrady dzisiejszej sesji.  

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 3/2023LXXIII 

Ad.13.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że propozycja uchwały w sprawie ustanowienia 
służebności tym razem w obrębie ewidencyjnym Dobiesław. To jest działka nr 277, 276/6, 
275/3 i 275/1. Służebność na rzecz Energa Operator S. A. w związku z projektowaną linią 
kablową.   
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
23 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr LXXIII.670.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.                             
Druk Nr 4/2023LXXIII 

Ad.14.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 26 
do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że przedstawiono pod obrady projekt uchwały w 
sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. Chodzi o propozycję nazwy działki nr 287/8, 
która jest drogą wewnętrzną, ulicę Lipową w miejscowości Bobolin.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i 
Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

/Uchwała Nr LXXIII.671.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi 
załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych   
w Dąbkach. Druk Nr 5/2023LXXIII 

Ad.15.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach 
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach. Proponuje się wprowadzenie do Statutu Centrum 
Sportów Wodnych w Dąbkach punktu 13) prowadzenie działalności promocyjnej i 
reklamowej zmierzającej do realizacji zadań Centrum, w tym dystrybucję materiałów 
promocyjnych, wydawnictw turystycznych i upominków. Pan wójt powiedział, że przede 
wszystkim widzimy, że Centrum Sportów Wodnych oprócz swojej funkcji, którą teraz 
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wykonuje także stało się takim lokalnym Centrum Informacji Turystycznej. Tutaj się przede 
wszystkim udają turyści, którzy chcą uzyskać informacje na temat okolicy Dąbek i Gminy. 
Tutaj dużo z panem Dyrektorem Centrum dyskutowaliśmy, że warto by było, żeby też 
Centrum Sportów Wodnych mogło mieć przy tej okazji jak każde centrum turystyczne jakieś 
mapy, publikacje, kubki, także wyroby z naszych lokalnych źródeł, borowiny i inne materiały, 
które oczywiście można byłoby przekazywać. Nie za darmo, bo oczywiście wyprodukowanie 
kosztuje też znaczne ilości środków, ale przede wszystkim sprzedać. Także tutaj proszę o 
wprowadzenie takiego punktu do statutu.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach stanowi załącznik 
nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Pani Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu powiedziała, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach stanowi załącznik 
nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach stanowi 
załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów 
Wodnych w Dąbkach:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych w Dąbkach. 

/Uchwała Nr LXXIII.672.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Centrum Sportów Wodnych                        
w Dąbkach stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że teraz będzie taka trochę długa i trudna uchwała, dlatego 
prosi bardzo o uwagę koleżanki i kolegów radnych.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych                                
w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo. Druk Nr 6/2023LXXIII 

Ad.16.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/  
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wpłynął do Biura Rady w dniu                     
14 września 2023 roku i został wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LXXIII sesji przesłany 
wszystkim radnym na tablety wraz z wszystkimi załącznikami. Tak więc wszyscy Radni mieli 
możliwość zapoznania się z WSZYSTKIMI UWAGAMI Z WYŁOŻENIA DO 
PUBLICZNEGO WGLĄDU oraz z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo.  
 
Ponadto projekt uchwały wraz z uwagami był szczegółowo analizowany, omawiany                                 
i zaopiniowany na komisjach rady w dniu 20 września 2023 roku. 
 
Wiceprzewodniczący oddał głos Wójtowi w celu przedstawienia projektu uchwały z 
uzasadnieniem.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                        
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że projekt uchwały był bardzo dokładnie omawiany 
przez pracownika na komisjach. Przystąpiliśmy do przystąpienia tej uchwały niecały rok 
temu. Jest to finalna część tego po wielu uzgodnieniach i także po dyskusji publicznej, która 
tutaj odbyła się z planistą i także wyłożeniem projektu planu. Pan wójt zaznaczył, że plan 
opracowany jest zgodnie z wnioskami, które wpłynęły w procedurze planistycznej a także 
zgodny z ustanowionym przez Radę Gminy Studium przestrzennym, które także opierało się 
na wnioskach od właścicieli zainteresowanych nieruchomości. W trakcie wyłożenia były 
tylko dwie uwagi, które nie zostały uwzględnione. Jedna uwaga dotyczyła braku zgodności ze 
studium a druga wielkości działki pod tą inwestycję.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                            
i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna. Dwie uwagi, które były zgłaszane, zostały 5 głosami 
nieuwzględnione.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że przystąpimy za chwilę do głosowania nad 
rozstrzygnięciem o sposobie rozpatrzenia uwag złożonych do projektu w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag 
złożonych do projektu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, 
Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 5 do projektu uchwały.
 

  

Na podstawie artykułu 20 ustęp 1 w związku z art. 17 pkt 11 ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym (t. j. Dz. U. z 2023 r. poz. 977) po zapoznaniu się z listą 
nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo wraz z 
prognozą oddziaływania na środowisko, Rada Gminy Darłowo 

 

postanawia rozpatrzeć uwagi 
w niżej wskazany sposób: 

wyłożenie do publicznego wglądu 
W ramach wyłożenia, które miało miejsce w terminie od 21 czerwca 2023 roku do 12 lipca 
2023 roku w ustalonym terminie to jest do dnia 26 lipca 2023 roku, wniesione zostały 2 
(dwie) uwagi.  
Wójt Gminy Darłowo postanowił nie uwzględnić tych uwag.  

 
Rada Gminy podtrzymuje stanowisko Wójta. 
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Przystąpiono do głosowania nad rozpatrzeniem uwag

 

 do uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach 
Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo wyłożenia do publicznego wglądu.  

UWAGA NUMER 1 – przeznaczenie części działki nr 1/13 oraz 1/12 obręb Dobiesław 
pod funkcję dopuszczającą lokalizację urządzeń fotowoltaicznych – nieuwzględniona z 
powodu:

Przystąpiono do głosowania nad nieuwzględnieniem uwagi nr 1: 

 Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie może naruszać ustaleń 
obowiązującego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 
Teren wskazany przez inwestora pod lokalizację urządzeń fotowoltaicznych nie 
znajduje się w strefie dopuszczającej realizację tego rodzaju inwestycji w studium 
uwarunkowań. W związku z powyższym uwzględnienie uwagi skutkowałoby 
uchwaleniem planu niezgodnym z obowiązującymi przepisami prawa.  

Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za nieuwzględnieniem
0 głosach przeciw i  

, przy  

0 głosami wstrzymującymi 
nie uwzględniła uwagi nr 1.  
 
 
UWAGA NUMER 2 – zmniejszenie minimalnej powierzchni działki budowlanej z 10 
000 m2 na 5 000 m2 – nieuwzględniona z powodu

Przystąpiono do głosowania nad nieuwzględnieniem uwagi nr 2: 

: Ustalona w projekcie planu 
minimalna powierzchnia działki budowlanej na poziomie 10 000 m2 wynika z potrzeb 
technologicznych realizacji urządzeń fotowoltaicznych o mocy zainstalowanej większej 
niż 500kW. Przyjmuje się, że na każdy 1MW paneli fotowoltaicznych potrzebna jest 
działka o powierzchni przynajmniej około 15 000 m2. W związku z powyższym, nie ma 
uzasadnienia dla zmniejszenia wskazanego parametru.   

Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za nieuwzględnieniem
0 głosach przeciw i  

, przy  

0 głosami wstrzymującymi 
nie uwzględniła uwagi nr 2.  
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych                                
w obrębach Gleźnowo, Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
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Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Gleźnowo, 
Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.673.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych  w obrębach Gleźnowo, 
Dobiesław i Wiekowice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, 
Drozdowo, Sulimice, w gminie Darłowo. Druk Nr 7/2023LXXIII 

Ad.17.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, Drozdowo, Sulimice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że teraz będziemy procedować szereg uchwał 
związanych z podjęciem planów, zarówno planów pod budownictwo, pod inwestycje 
fotowoltaiczne, ale także ograniczające rozwój innych inwestycji, w sumie nie zmieniające 
możliwości zagospodarowania na podstawie studium, które zostało wykonane, no i też na 
podstawie obowiązujących przepisów ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. Ustawa się zmieniła dlatego w ten sposób przystępujemy tymi uchwałami do 
prac, gdyż one są na podstawie – dają nam możliwość procedowania na podstawie starych 
przepisów oraz na podstawie studium, które zostało uchwalone. Staramy się większość tych 
terenów ująć, które zostały procedowane w studium. Znamy tą procedurę – było to 
wyjaśniane na komisji – dlatego też chcemy tą procedurą po prostu uchwalić te plany. 
Oczywiście jeżeli tu jakieś tereny nie zostały podjęte, i nie będą podjęte o przystąpieniu do 
studium do planu, oczywiście będzie to możliwe, ale po prostu inną procedurą planistyczną. 
Pan wójt powiedział, że tylko tu wskaże, że te uchwały, które teraz będą, to nie są 
zatwierdzające. To są tylko dające światło na rozpoczęcie prac planistycznych.  

Pierwszą uchwałą jest DRUK Nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, 
Drozdowo, Sulimice w gminie Darłowo. Tu będziemy zmieniać obszary, które są przy 
farmach fotowoltaicznych. Chodzi o to, że obecne przepisy jakby nie pozwalają na budowę 
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700 metrów na działkach budowlanych od terenów – nie od farm, od turbiny, tylko od 
terenów. Ponieważ tam są w planie tereny rolne z możliwością turbin wiatrowych będą 
mieniane, a nie ma możliwości wiece postawienia tam turbin wiatrowych, więc będą one 
zmienione tylko na tereny rolne. To jest wszystko.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, Drozdowo, Sulimice, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 41 do niniejszego protokołu/ 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, Drozdowo, Sulimice, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, 
Drozdowo, Sulimice, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, Drozdowo, 
Sulimice, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.674.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Barzowice, Drozdowo, Sulimice, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.18.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości 
Barzowice, w gminie Darłowo. Druk Nr 8/2023LXXIII 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości Barzowice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że tym razem uchwała dotyczy także przystąpienia do 
sporządzenia planu dla miejscowości Barzowice. Chodzi o największy obszar przeznaczony 
w Studium pod budownictwo mieszkaniowe i usług nieuciążliwych.  
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości Barzowice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 45 
do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości Barzowice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 46 
do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w 
miejscowości Barzowice, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości Barzowice, 
w gminie Darłowo. 
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/Uchwała Nr LXXIII.675.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w miejscowości Barzowice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie 
Darłowo. Druk Nr 9/2023LXXIII 

Ad.19.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 48 do 
niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna uchwała, tu chodzi o tereny w 
Bobolinie. Także zmiany pod usługi turystyki i tereny mieszkaniowe ale także i zapisów 
planu obecnego, który musiał być zmieniony bo w dużej części są działki mniejsze niż 1500 
metrów. Są działki budowlane mniejsze niż 1500 metrów, a zgodnie z obecnym planem nie 
mogą być one zabudowywane. Czyli chcemy pomów tym mieszkańcom, inwestorom, żeby 
przystąpili do prowadzenia działalności na tych działkach, możliwość budowy, więc na ten 
obszar proponujemy rozpoczęcie prac planistycznych.   
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 49 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 50 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 51 do 
niniejszego protokołu/ 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w 
gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.676.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Bobolin, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 
52 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie 
Darłowo. Druk Nr 10/2023LXXIII 

Ad.20.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 
53 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna sytuacja w miejscowości Boryszewo. 
Chodzi o tereny budownictwa mieszkaniowego, pod budownictwo mieszkaniowe, które było 
objęte w Studium. Także przystępujemy do na tym obszarze.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 54 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w 
gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie 
Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.677.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Boryszewo, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w 
gminie Darłowo. Druk Nr 11/2023LXXIII 

Ad.21.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że sytuacja analogiczna, dotyczy to także w Studium 
pod budownictwo mieszkaniowe w obrębie ewidencyjnym Cisowo w centrum wioski, 
zgodnie z załączonym załącznikiem graficznym do projektu uchwały.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 58 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 59 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie 
Cisowo, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w gminie 
Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.678.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy w obrębie Cisowo, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu 
Gleźnowo, w gminie Darłowo. Druk Nr 12/2023LXXIII 

Ad.22.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Gleźnowo, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem i autopoprawką. Pan Wójt powiedział, że chciałby przedstawić projekt 
uchwały z autopoprawką. Autopoprawka dotyczy zmiany załącznika graficznego oraz 
uzasadnienia. Tutaj przepraszamy, ale urbanista w jakiś sposób poprzez ludzką pomyłkę 
popełnił błąd. Także uchwała dotyczy także nieruchomości położonych w obrębie 
ewidencyjnym Gleźnowo w gminie Darłowo zgodnie z załączonym do autopoprawki 
załącznikiem i uzasadnieniem.  
 
/autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Gleźnowo, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz z 
autopoprawką. 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Gleźnowo, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Gleźnowo, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 64 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w 
części obrębu Gleźnowo, w gminie Darłowo wraz z autopoprawką:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu 
Gleźnowo, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.679.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Gleźnowo, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, 
w gminie Darłowo. Druk Nr 13/2023LXXIII 

Ad.23.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że celem także tych uchwał jest porządkowanie 
niektórych spraw i tu jest właśnie taka uchwała w obrębie Cisowo i Kopań – dotyczy to 
obszaru, gdzie występują samowole budowlane. Tutaj proponujemy przystąpienie do prac 
planistycznych, które uniemożliwią na terenach rolnych jakąkolwiek zabudowę. Wszelką 
zabudowę. Chcemy to uporządkować.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 67 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 68 do 
niniejszego protokołu/ 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz 
Kopań, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, w 
gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.680.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Cisowo oraz Kopań, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej 
uzdrowiska Dąbki, w gminie Darłowo. Druk Nr 14/2023LXXIII 

Ad.24.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 70 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że dotyczy to terenu przyległego do naszego 
zbudowanego skwerku. Tutaj proponujemy zmianę uchwały. Uchwała już jest i plan jest. 
Tylko zmiana zapisów planu dotyczących przeznaczenia terenu i tu przedmiotem zmiany 
planu jest zmiana zapisów w uchwale w odniesieniu do przeznaczenia terenów zabudowy 
usługowej, handlu i gastronomii oznaczonej symbolami przeznaczenia UH od 1 do 6.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 71 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 72 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 73 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska 
Dąbki, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym (radna Anna Krawczuk Kiełb) 
podjęła

 

 uchwałę o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w 
gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.681.2023 Rady Gminy Darłowo o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru strefy „A” ochrony uzdrowiskowej uzdrowiska Dąbki, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie 
Darłowo. Druk Nr 15/2023LXXIII 

Ad.25.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 75 do 
niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że tym razem proponujemy przystąpienia do prac 
planistycznych. Chodzi o wskazane w załączniku działki – jest to strefa B Uzdrowiska Dąbki.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 76 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 77 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 78 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie 
Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.682.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Dąbki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 
79 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, 
w gminie Darłowo. Druk Nr 16/2023LXXIII 

Ad.26.  

/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 80 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że tak jak tytuł mówi, chodzi o nadmorską część 
obrębu Kopań. Tu proponujemy zgodnie z załącznikiem graficznym na obszarze, który został 
zaproponowany w dużej mierze w Studium jest pod usługi turystyki. Także prosimy o 
podjęcie tej uchwały, żeby rozpocząć prace planistyczne, żeby tam zostały zmienione te 
tereny w samym pasie przyległym do morza, w którym w dużej części są działki budowlane. 
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 81 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 82 do 
niniejszego protokołu/ 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu 
Kopań, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, w 
gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.683.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla strefy nadmorskiej w części obrębu Kopań, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w 
miejscowości Kopnica, w gminie Darłowo. Druk Nr 17/2023LXXIII 

Ad.27.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w miejscowości Kopnica, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogicznie do poprzednich uchwał, dotyczy to 
obrębu Kopnica. W Studium są działki przeznaczone pod mieszkalnictwo oraz usługi, także 
zgodnie z załączonym załącznikiem graficznym.  
 

Na sesję przybył radny p. Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo. 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w miejscowości Kopnica, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w miejscowości Kopnica, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy 
w miejscowości Kopnica, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w miejscowości 
Kopnica, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.684.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów uzupełnienia zabudowy w miejscowości Kopnica, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Radny p. Henryk Ignatowicz – Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo widząc, że 
na sesję przybył radny p. Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo, zaprosił 
Przewodniczącego do zajęcia swojego miejsca jako Przewodniczącego i dalszego 
prowadzenia obrad.  

 
Radny p. Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo odpowiedział, że 

jest niedysponowany i przyszedł posłuchać jako wolny słuchacz.  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa powiedziała, że usiadł koło swojej sołtysowej.  
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Wiceprzewodniczący powiedział do Przewodniczącego, że dobrze by było, gdyby to 

zostało powiedziane do mikrofonu. Bardzo proszę. Czy można podać mikrofon panu 
Przewodniczącemu?  

 
Radny p. Grzegorz Hejno powiedział, że wstanie. Następnie przy mównicy powiedział 

do mikrofonu, że przyszedł tutaj jako wolny słuchacz. Przewodniczący powiedział, że nie 
może w tej chwili pełnić żadnych obowiązków służbowych.  

 
Wiceprzewodniczący powiedział, że rozumie, że pan Przewodniczący bierze udział w 

sesji jako widownia a nie jako radny.  
 
Przewodniczący odpowiedział: Oczywiście. Dlatego siedzę tu, gdzie siedzę.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że w związku z faktem, że pan Grzegorz Hejno nie 

bierze udziału w sesji jako Przewodniczący Rady, zgodnie z art. 25 Statutu Gminy Darłowo 
będzie dalej prowadził obrady LXXIII sesji jako Wiceprzewodniczący. To mamy wyjaśnione.  

 
Wiceprzewodniczący po wyjaśnieniu wyżej wymienionych okoliczności dalej prowadził 

obrady dzisiejszej sesji.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębie Jeżyczki, w gminie Darłowo. Druk Nr 18/2023LXXIII 

Ad.28.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyczki, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że uchwała była omawiana na komisji przez panią 
Karoliną i dotyczy tutaj obrębu Jeżyczki zgodnie z załącznikiem graficznym dotyczącym 
farm fotowoltaicznych.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 89 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 90 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębie Jeżyczki, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

Obecny radny p. Wiesław Moskwa nie brał udziału w głosowaniu. 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębie Jeżyczki, w gminie Darłowo. 

 
/Uchwała Nr LXXIII.685.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyczki, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo.                               
Druk Nr 19/2023LXXIII 

Ad.29.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 92 do niniejszego 
protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna uchwała dotyczy w Studium terenów 
zabudowy mieszkaniowej i usług nieuciążliwych zgodnie z załącznikiem graficznym 
wskazanym do uchwały miałaby się rozpocząć procedura planistyczna.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.686.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 95 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Jeżyce, w gminie Darłowo. Druk Nr 20/2023LXXIII 

Ad.30.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyce, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna sytuacja. Chodzi o zabudowę 
mieszkaniową i usług nieuciążliwych na terenach obecnej produkcji rolnej zgodnie ze 
studium wskazanych na załączniku graficznym.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 97 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 98 do niniejszego protokołu/ 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy 
w części obrębu Jeżyce, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Jeżyce, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.687.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla  uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyce, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo.                                 
Druk Nr 21/2023LXXIII 

Ad.31.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 100 do niniejszego 
protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna sytuacja, chodzi o plan miejscowy, 
który miałby uwzględniać zapisy Studium uwarunkowań, które zostało podjęte w niedawnym 
obszarze. Dotyczy to działek wskazanych w załączniku graficznym. To są działki w centrum 
wioski.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu/ 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo. 
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/Uchwała Nr LXXIII.688.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 103 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębie Jeżyce, w gminie Darłowo. Druk Nr 22/2023LXXIII 

Ad.32.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyce, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że sytuacja dotyczy terenów pod elektrowniami 
wiatrowymi oraz uporządkowania tych zapisów, które w jakikolwiek sposób blokują 700 
metrów od granicy działek, gdzie jest możliwość budowy turbin, czyli u nas obszar RO-2. 
Podobne jak uzasadnienie w Barzowicach, które przedstawione było na początku, żeby nie 
blokować terenów budowlanych, które są w mniejszej odległości niż 700 metrów od działek 
na których jest możliwość budowy elektrowni wiatrowych.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 105 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyce, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 106 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębie Jeżyce, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębie Jeżyce, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.689.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębie Jeżyce, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 107 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Jeżyczki, w gminie Darłowo. Druk Nr 23/2023LXXIII 

Ad.33.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyczki, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 108 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że tutaj jest analogiczna sytuacja, podejmujemy 
uchwałę o przystąpieniu do prac planistycznych dla części obrębu Jeżyczki pod zabudowę 
mieszkaniowo usługową obecnie na terenach rolnych zgodnie z załącznikiem graficznym i 
uzasadnieniem.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 109 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyczki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 110 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy 
w części obrębu Jeżyczki, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

Obecny radny p. Bogdan Herbeć nie brał udziału w głosowaniu.  

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Jeżyczki, w gminie Darłowo. 

 
/Uchwała Nr LXXIII.690.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Jeżyczki, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we 
wschodniej części miejscowości Kopań, w gminie Darłowo. Druk Nr 24/2023LXXIII 

Ad.34.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we wschodniej części miejscowości 
Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 112 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna uchwała dotyczy wschodniej części 
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miejscowości Kopań zgodnie z załącznikiem graficznym. Tutaj chodzi o zmianę terenów na 
zabudowę mieszkaniową i usług nieuciążliwych zgodnie z obowiązującym Studium.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we wschodniej części miejscowości Kopań, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we wschodniej części miejscowości Kopań, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych 
we wschodniej części miejscowości Kopań, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we wschodniej 
części miejscowości Kopań, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.691.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów zabudowy położonych we wschodniej części 
miejscowości Kopań, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 115 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.35.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w 
gminie Darłowo. Druk Nr 25/2023LXXIII 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 116 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                               
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że projekt uchwały jest bardzo podobny do 
poprzedniego. Tym razem chodzi o cześć miejscowości Kowalewiczki zgodnie z załączonym 
tutaj załącznikiem do uchwały. Chodzi o zmianę na zabudowę usług sportu i rekreacji, 
mieszkaniową i usług nieuciążliwych zgodnie z załącznikiem graficznym.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 117 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 118 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości 
Kowalewiczki, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
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podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w gminie 
Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.692.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Kowalewiczki, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 119 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Radna p. Anna Krawczuk-Kiełb wyszła z sali obrad. 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie 
Darłowo. Druk Nr 26/2023LXXIII 

Ad.36.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 120 
do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że przedstawiany projekt uchwały dotyczy 
fragmentów obrębu Krupy zgodnie z załącznikiem graficznym. Także to samo uzasadnienie 
co w poprzedniej uchwale.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 121 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 122 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w 
gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 9 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.693.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Krupy, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 
123 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie 
Darłowo. Druk Nr 27/2023LXXIII 

Ad.37.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 124 
do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że bardzo podobny projekt uchwały dotyczy części 
obrębu Kowalewice w gminie Darłowo. Także tak samo jak w poprzedniej uchwale tereny 
zabudowy mieszkaniowej i tereny usług nieuciążliwych zgodnie z załącznikiem graficznym 
do niniejszej uchwały.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 125 do niniejszego 
protokołu/ 
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Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 126 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 

Radna p. Anna Krawczuk-Kiełb wróciła na sale obrad. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w 
gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie Darłowo. 

Obecny radny p. Wiesław Moskwa nie brał udziału w głosowaniu. 
 
/Uchwała Nr LXXIII.694.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kowalewice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 
127 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębach Porzecze i Domasławice, w gminie Darłowo. Druk Nr 28/2023LXXIII 

Ad.38.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Porzecze i 
Domasławice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 128 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że oczywiście wskazane działki są w załączniku 
graficznym załączonym do projektu uchwały. Dotyczy między innymi i uporządkowania 
spraw z terenami RO-2 ale i także farm fotowoltaicznych, które mogły by być na tym terenie 
budowlanym. Także taki projekt został przedstawiony i jest on zgodny z zapisami studium.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Porzecze i Domasławice, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 129 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Porzecze i Domasławice, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 130 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Porzecze i 
Domasławice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 131 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych 
zlokalizowanych w obrębach Porzecze i Domasławice, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w 
obrębach Porzecze i Domasławice, w gminie Darłowo. 
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Obecny radny p. Robert Ciszek nie brał udziału w głosowaniu.  
 
/Uchwała Nr LXXIII.695.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości rolnych zlokalizowanych w obrębach Porzecze i 
Domasławice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 132 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części 
obrębów Rusko i Domasławice, w gminie Darłowo. Druk Nr 29/2023LXXIII 

Ad.39.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębów Rusko i Domasławice, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 133 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że projekt uchwały dotyczy części obrębów Rusko i 
Domasławice w gminie Darłowo. Chodzi o budownictwo mieszkaniowe, usługowe, także i 
tereny usług wskazane na załączniku graficznym.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębów Rusko i Domasławice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 134 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębów Rusko i Domasławice, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 135 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w 
części obrębów Rusko i Domasławice, w gminie Darłowo:  
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Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębów 
Rusko i Domasławice, w gminie Darłowo. 

Obecny radny p. Robert Ciszek nie brał udziału w głosowaniu.  
 
/Uchwała Nr LXXIII.696.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębów Rusko i 
Domasławice, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 136 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu 
Sińczyca, w gminie Darłowo. Druk Nr 30/2023LXXIII 

Ad.40.  

/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Sińczyca, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 137 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że to jest projekt uchwały o przystąpieniu do 
miejscowego planu zagospodarowania dla obrębu Sińczyca. Tutaj tereny wskazane są w 
studium ale i na załączniku graficznym. Będą podjęte prace planistyczne, które dotyczą 
zabudowy mieszkaniowej i usług nieuciążliwych.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Sińczyca, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 138 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Sińczyca, w gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 139 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w 
części obrębu Sińczyca, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu 
Sińczyca, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.697.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w części obrębu Sińczyca, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 140 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Słowino Słowinko, w gminie Darłowo. Druk Nr 31/2023LXXIII 

Ad.41.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Słowino Słowinko, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 141 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że także tutaj przystępujemy do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obrębu Słowino Słowinko 
w gminie Darłowo wskazanego na załączniku graficznym do przedmiotowej uchwały i 
zgodnie z uzasadnieniem, czyli na tereny zabudowy mieszkaniowej, zabudowy usług, 
mieszkaniowo-usługowej oraz także tereny produkcji rolnej i usług.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Słowino Słowinko, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 142 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Słowino Słowinko, w gminie Darłowo 
stanowi załącznik nr 143 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy 
w części obrębu Słowino Słowinko, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 9 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
9 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części 
obrębu Słowino Słowinko, w gminie Darłowo. 

Obecny radny p. Mirosław Gałuszkiewicz nie brał udziału w głosowaniu.  
 
/Uchwała Nr LXXIII.698.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w części obrębu Słowino 
Słowinko, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 144 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.42.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo.             
Druk Nr 32/2023LXXIII 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 145 do 
niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że analogiczna uchwała, chodzi o wskazany obszar, 
przystąpienie do prac planistycznych wskazanych w załączniku graficznym. Tutaj obszary 
niniejszą uchwałą wskazane są w studium pod tereny zabudowy mieszkaniowej i zabudowy 
mieszkaniowo-usługowej, tereny łąk, pastwisk i nieużytków bez zabudowy usług 
turystycznych.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 146 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 147 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie 
Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo. 
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/Uchwała Nr LXXIII.699.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wicie, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 148 
do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w 
miejscowości Zakrzewo, w gminie Darłowo. Druk Nr 33/2023LXXIII 

Ad.43.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w miejscowości Zakrzewo, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 149 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że tym razem uchwała dotyczy przystąpienia do 
procedury planistycznej dla obszaru Zakrzewo wskazanego w załączniku graficznym oraz na 
przeznaczenie wskazane w uzasadnieniu zgodnie z załącznikiem.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w miejscowości Zakrzewo, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 150 do niniejszego protokołu/ 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w miejscowości Zakrzewo, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 151 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy 
w miejscowości Zakrzewo, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w miejscowości 
Zakrzewo, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.700.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla uzupełnienia obszarów zabudowy w miejscowości Zakrzewo, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 152 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo.                              
Druk Nr 34/2023LXXIII 

Ad.44.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 153 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że uchwała była dokładnie omawiana na komisji. 
Dotyczy to miejskiej oczyszczalni ścieków. Ta zmiana uchwały ma pomóc w modernizacji tej 
oczyszczalni ścieków na obiekt nowy bardziej ekologiczny. Pan wójt powiedział, że też nam 
zależy na tym, ponieważ ta oczyszczalnia cieków leży na terenach naszej gminy, zależy nam 
na tym, żeby pracowała bardziej ekologicznie i była obiektem zmodernizowanym.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 154 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 155 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radny Henryk Ignatowicz Członek Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że opinia

 

 
komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 156 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.701.2023 Rady Gminy Darłowo o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Żukowie Morskim, w gminie Darłowo stanowi załącznik nr 157 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości 
Stary Jarosław, w gminie Darłowo. Druk Nr 35/2023LXXIII 

Ad.45.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary Jarosław, w gminie 
Darłowo stanowi załącznik nr 158 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                         
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że uchwała dotyczy tym razem obrębu ewidencyjnego 
Stary Jarosław. Tutaj zgodnie z załącznikiem graficznym, który został przedstawiony do 
uchwały, obszary są wyznaczone zgodnie, które ze studium są terenami pod działalność 
mieszkaniową, mieszkaniowo-usługową.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary Jarosław, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 159 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary Jarosław, w gminie Darłowo stanowi 
załącznik nr 160 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w 
miejscowości Stary Jarosław, w gminie Darłowo:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary 
Jarosław, w gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXXIII.702.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Stary Jarosław, w 
gminie Darłowo stanowi załącznik nr 161 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 
rok. Druk Nr 36/2023LXXIII 

Ad.46.  
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/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 162 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że oddaje głos pani Skarbnik, 
która przedstawi przedmiotowy projekt. Projekt był także przedstawiany na komisji, także tu 
radni wiedzą. 
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa zawołała do pana wójta, żeby chwileczkę poczekał.  
 
Pan Wójt odpowiedział, że wychodzi tylko do toalety.  
 

Pan Wójt wyszedł z sali obrad. 
 
Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo przedstawiła projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pani Skarbnik powiedziała, że dokonuje się zwiększenia dochodów, które 
zostały wykonane ponad plan w wysokości 609 582,90 zł.  
Ponadto otrzymaliśmy środki na zadania:  

1. Szkoła w Kopnicy otrzymała na „Aktywną Tablicę” 35 000 zł.  
2. Środki otrzymaliśmy również za prowadzenie punktu konsultacyjnego Czyste 

Powietrze. Otrzymaliśmy na pokrycie kosztów 76 000 zł.  
3. Również Granty Sołeckie dla Sołectwa Zakrzewo i Krupy po 15 000 zł.  
4. Na usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatek i sznurka do owijania balotów                                  

i opakowań po nawozach i typu Big Bag przyznano dotację w kwocie 24 000 zł.  
5. Również otrzymaliśmy dotację w wysokości 30 000 zł z przeznaczeniem na budowę 

oświetlenia boiska do piłki nożnej w miejscowości Wiekowice.  
Ponadto otrzymaliśmy na odpis Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych dla szkół                         
w związku ze zmianą wysokości odpisu, otrzymaliśmy od Ministerstwa Oświaty subwencję                   
w wysokości 15 965 zł.  

Otrzymaliśmy również uzupełnienie subwencji ogólnej 1 500 000 zł.  

Otrzymaliśmy zwrot funduszu sołeckiego w wysokości 113 930 zł.  

Pani Skarbnik powiedziała, że wszystkie otrzymane środki przeznaczmy na:  

1. Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w miejscowości Bobolin 3 690 zł, 
2. Remontu budynku gminnego w Dąbkach 100 000 zł.  
3. Odszkodowania za zajęte działki pod budowę dróg w Dąbkach 150 000 zł.  
4. Wdrożenie nowego oprogramowania GMINA 21 000 zł,  
5. Na budowę sali gimnastycznej 500 000 zł,  
6. Na budowę sieci wodno-kanalizacyjnej 1 200 000 zł,  
7. Na modernizację instalacji deszczowej 47 000 zł, 
8. Oczywiście dokładamy do usuwania tych odpadów z foli rolniczych. Dostaliśmy 

24 000 zł ale zadanie całe szacowane jest na 41 000 zł, czyli różnice 17 000 zł 
dokładamy.  
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9. Oczywiście dokładamy do budowy oświetlenia boiska do piłki nożnej w miejscowości 
Wiekowice Gmina Darłowo kwotę 45 000 zł.  

 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi załącznik nr 163 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 

 
Pan wójt wrócił na salę obrad. 

 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2023 rok:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 

/Uchwała Nr LXXIII.703.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 164 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2023-2028. Druk Nr 37/2023LXXIII 

Ad.47.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 165 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że wieloletnia prognoza finansowa także była 
omawiana na komisji. Przychody nie uległy zmianie. Rozchody nie uległy zmianie. Dług nie 
uległ zmianie. Te zmiany, które przed chwilą omawiała pani skarbnik także znalazły się w 
wieloletniej prognozie finansowej. Ale także w wieloletniej prognozie finansowej 
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dostosowujemy budżet wieloletni do płatności, które będą finansowane. Tutaj zabezpieczamy 
kwotę 391 960 zł na wkład własny gminy w drogę powiatową Dobiesław – Wiekowice na 
przyszły rok i po analizie prawnej w roku, w którym będzie udzielona dotacja, czyli w 2024 
roku będzie także uchwała o dotacji dla powiatu bo to będzie w roku udzielenia tej dotacji.  
Pan wójt powiedział, że dostosowujemy tu budżet w wieloletniej prognozie finansowej do 
płatności, które będą dostosowane do drogi wykonywanej w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich w miejscowości Cisowo.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                                  
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-
2028 stanowi załącznik nr 166 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-2028:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosami wstrzymującymi 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2023-2028. 

/Uchwała Nr LXXIII.704.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 167 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego. Druk Nr 38/2023LXXIII 

Ad.48.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi 
załącznik nr 168 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Wiesław Moskwa Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 
 

Projekt uchwały …. 
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Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 września 2023 roku 

 
w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
            Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) oraz art. 383 § 1 pkt 2 i § 2 w zw. z art. 10 § 
1 pkt 3 lit. a ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku o Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2022 r. poz. 
1277 z późn. zm.) Rada Gminy Darłowo uchwala, co następuje: 

§ 1. 
Odmawia się stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Darłowo Grzegorza 
Hejno, w związku z brakiem podstaw faktycznych do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu.  

§ 2. 
Podstawę stanowiska Rady Gminy Darłowo określa uzasadnienie do niniejszej uchwały.  

§ 3. 
Wykonanie uchwały powierza się Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Darłowo. 

§ 4. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 
Wnioskodawca Komisja Rewizyjna Rady Gminy Darłowo w składzie:  
Radny Waldemar Bonk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Radny Wiesław Moskwa – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Radna Justyna Osses – Członek Komisji Rewizyjnej 
Radny Robert Ciszek – Członek Komisji Rewizyjnej 
Radny Piotr Szewczykowski – Członek Komisji Rewizyjnej  
  
 
UZASADNIENIE do uchwały Nr … Rady Gminy Darłowo z dnia 22 września 2023 r.  
 

W dniu 16 sierpnia 2023 roku wpłynęło do Rady Gminy Darłowo pismo z dnia                             
14 sierpnia 2023 roku Wojewody Zachodniopomorskiego znak: P-1.4102.11.2023.KD 
informujące o otrzymaniu pisma stanowiącego zawiadomienie o możliwości naruszenia przez 
Pana Grzegorza Hejno radnego Rady Gminy Darłowo, pełniącego również funkcję 
Przewodniczącego organu stanowiącego gminy, przepisów powszechnie obowiązującego 
prawa. Z przesłanej korespondencji wynika, że Pan Grzegorz Hejno nie zamieszkuje stale na 
terenie Gminy Darłowo lecz na terenie Miasta Darłowo.  

W związku z powyższym Wojewoda Zachodniopomorski zwrócił się do tutejszego 
organu o dokonanie oceny stanu faktycznego związanego z sytuacją radnego Grzegorza 
Hejno w kontekście zaistnienia przesłanek skutkujących wygaśnięciem mandatu radnego i 
podjęcie         w tej sprawie stosownej uchwały.  

Należy zaakcentować, że sprawy rozpoznawane przez organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego na podstawie art. 383 § 2 Kodeksu wyborczego mają szczególny 
charakter. Owa szczególność wynika bowiem z tego, że co do zasady każda uchwała organu 
stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego nakierowana jest na wykonywanie zadań 
publicznych, których adresatem jest wspólnota samorządowa, tj. na zaspokojenie zbiorowych 
potrzeb wspólnoty samorządowej. Natomiast uchwała dotycząca stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego ma inny charakter. Jest to sprawa indywidualna, nie dotycząca realizacji 
zadania z realizacji użyteczności publicznej i nienakierowana na zaspokojenie potrzeb 
wspólnoty lokalnej. Adresatem takiej uchwały jest radny, którego mandat wygasł. Na gruncie 
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samorządu gminnego przepis art. 383 § 2 Kodeksu wyborczego reguluje obowiązek rady 
gminy stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnego gminy z przyczyn, o których mowa w § 1 
pkt 5                   w terminie miesiąca od dnia wystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu. 
Rada zatem musi rozpatrzyć czy w konkretnej sprawie, w ustalonym stanie faktycznym 
zachodzi przypadek wygaśnięcia mandatu radnego. Takie zaś uregulowanie zobowiązuje do 
uzasadnienia uchwały.  

Stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnego musi być oparte o mocne dowody. 
Instytucja ta stanowi bowiem ingerencję w wynik demokratycznych wyborów, i to zarówno                  
z punktu widzenia samego radnego, jak i wyborców, którzy na tego radnego oddali swój głos. 
Wygaszenie mandatu nie może być także wykorzystywane instrumentalnie. Z tego względu 
wygaszenie mandatu radnego powinno być stosowane z wyjątkową rozwagą, przy 
jednoczesnej, dogłębnej i wnikliwej analizie przesłanek warunkujących podjęcie uchwały. 
Właśnie temu również ma służyć przewidziane w art. 383 § 3 Kodeksu wyborczego 
umożliwienie radnemu złożenia wyjaśnień przed podjęciem uchwały. 

Zgodnie z art. 11 § 1 pkt 5 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku – Kodeks wyborczy 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 1277 z późn. zm.) prawo wybieralności (bierne prawo wyborcze) w 
wyborach do organów stanowiących jednostek samorządu terytorialnego posiada osoba 
mająca prawo wybierania tych organów.  

Zgodnie z art. 10 § 1 pkt 3 Kodeksu wyborczego prawo wybierania (czynne prawo 
wyborcze) w wyborach do organów stanowiących jednostek samorządu terytorialnego do 
rady gminy ma obywatel polski oraz obywatel Unii Europejskiej niebędący obywatelem 
polskim, który najpóźniej w dniu głosowania kończy 18 lat oraz stale zamieszkuje 

Przepisy te nie wiążą więc biernego i czynnego prawa wyborczego z faktem 
zameldowania w danej gminie a faktem stałego 

na 
obszarze tej gminy.  

zamieszkiwania

W art. 5 pkt 9 Kodeksu zdefiniowano 

.  

„stałe zamieszkiwanie” jako zamieszkanie                        
w określonej miejscowości pod oznaczonym adresem z zamiarem stałego pobytu.

W kwestii związanej z ustaleniem „miejsca zamieszkania” dla potrzeb określenia praw 
wyborczych warto powołać się na orzecznictwo.  

  

Naczelny Sąd Administracyjny w wyroku z dnia 4 lipca 2017 roku Sygn. akt II OSK 
862/17 (LEX nr 2320812) uznał, że decydujące dla ustalenia stałego miejsca zamieszkania 
kandydata w wyborach samorządowych jest jego centrum interesów życiowych

W dniu 23 sierpnia 2023 roku Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo pod 
nieobecność Przewodniczącego spowodowaną długoterminową absencją chorobową, wezwał 
radnego Pana Grzegorza Hejno pełniącego funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
do ustosunkowania się w terminie 7 dni od dnia otrzymania wezwania, do zarzutów 
przedstawionych w piśmie Wojewody Zachodniopomorskiego znak:  P-1.4102.11.2023.KD. 

, nie zaś 
miejsce zameldowania na pobyt stały czy też miejsce wpisania do rejestru wyborców.  

W dniu 31 sierpnia 2023 roku radny Pan Grzegorz Hejno pełniący funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo złożył pisemne oświadczenie, że jego centrum 
życiowym i miejscem zamieszkania jest i będzie (…). Do przedmiotowego oświadczenia 
radny załączył Akt notarialny, zaświadczenie o zameldowaniu na pobyt stały, zaświadczenie 
o zmianie/nadaniu numeru domu, nakazy płatnicze, rachunki za prąd (10 sztuk), rachunki za 
śmieci, umowę o zaopatrzeniu w wodę, rachunki za wodę.  
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Dla oceny stałego miejsca pobytu nie należy jednak kierować się wyłącznie 
oświadczeniami osoby zainteresowanej czy wizją mieszkania ujawniającą jego rzeczy 
osobiste. Konieczne jest uwzględnienie okoliczności zewnętrznych mogących świadczyć o 
tym, że dana osoba rzeczywiście zamierza stale przebywać w danej miejscowości.  

W ocenie Komisji stałe miejsce zamieszkania radnego Grzegorza Hejno i jego rodziny 
znajdowało się w dniu wyborów, które odbyły się dnia 21 października 2018 roku  i w 
dalszym ciągu znajduje się na terenie Gminy Darłowo i w związku z tym radny z Komitetu 
Wyborczego Wyborców Radosława Głażewskiego z okręgu nr 3 posiadał bierne prawo 
wyborcze                               w wyborach samorządowych przeprowadzonych w dniu 21 
października 2018 roku.  

W trakcie postepowania wyjaśniającego radny Grzegorz Hejno przedłożył dowody, 
które dają wiarygodność oświadczeniu o stałym zamieszkiwaniu w miejscowości (…) na 
terenie gminy Darłowo. W wyniku osobistej sytuacji rodzinnej radny w dniu 31 marca 2022 
roku zameldował się w zamieszkiwanej nieruchomości w miejscowości (…) na terenie gminy 
Darłowo. Pod wskazany adres kierowana jest wszelka korespondencja radnego.  

Komisja Rewizyjna wskazała, że na miejsce zamieszkania składają się dwa czynniki:  
1) pobyt stały,  
2) wola pobytu w danej miejscowości.  
Składnikami z kolei pobytu stałego jest realizowanie w danej miejscowości, 

obiektywnie sprawdzalnej, aktywności. Na pojęcie miejsca zamieszkania, które jest 
zdefiniowane w art. 25 Kodeksu Cywilnego składają się dwa elementy:  

1) faktyczne skoncentrowanie działalności życiowej w danej miejscowości oraz 
2) zamiar przebywania w tej miejscowości w charakterze stałego pobytu.  
Oba te elementy muszą być zatem spełnione łącznie, aby posiadać bierne prawo 

wyborcze w rozumieniu Kodeksu wyborczego. 

Biorąc pod uwagę działalność życiową radnego, Komisja Rewizyjna zapoznała się                       
z treścią składanych przez radnego interpelacji, które zgodnie z § 42 ust. 6 Statutu Gminy 
Darłowo (Dziennik Urzędowy Województwa Zachodniopomorskiego z 2003 r. Nr 50, poz. 
845; z 2008 r. Nr 35, poz. 701; z 2009 r. Nr 52, poz. 1337; z 2010 r. Nr 82, poz. 1549, z 2015 
r. poz. 1077, poz. 4248; z 2018 r. poz. 1111, poz. 4491; z 2020 r. poz. 283; z 2021 r. poz. 
5541) podane są do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy Darłowo. Z częstotliwości składania i 
treści opublikowanych interpelacji wynika, że radny Grzegorz Hejno utrzymuje więź z 
mieszkańcami Gminy Darłowo w szczególności z mieszkańcami miejscowości Cisowa i 
Kopań, co łączy się z pojęciem koncentracji aktywności życiowej w danej gminie. Ponadto 
radny Pan Grzegorz Hejno w imieniu mieszkańców składa wnioski do budżetu Gminy 
Darłowo oraz bierze udział w zebraniach wiejskich w Cisowie. 

W celu uzupełnienia materiału dowodowego członkowie komisji udali się w dniu 7 
września 2023 roku do miejscowości (…) aby dokonać oględzin miejsca zamieszkania 
radnego oraz przeprowadzenia wywiadu środowiskowego z mieszkańcami. Przeprowadzona 
wizja lokalna na nieruchomości potwierdziła, że w lokalu znajdują się rzeczy osobiste 
radnego a lokal mimo remontu jednego z pomieszczeń wygląda na zamieszkały. W trakcie 
wywiadu  dotyczącego zamieszkiwania radnego w (…) pozyskano 7 oświadczeń, które nie 
określiły jednoznacznie ciągłego zamieszkiwania bądź niezamieszkiwania pana Hejno w 
lokalu (…). 

 Zgromadzony materiał dowodowy wraz z projektem uchwały w sprawie odmowy 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego został jeszcze raz przeanalizowany w dniu 7 
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września 2023 roku na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo. Komisja 
zarekomendowała projekt uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego Grzegorza Hejno.  

POUCZENIE: Zgodnie z treścią art. 384 § 1 Kodeksu wyborczego „od uchwały rady 
i postanowienie komisarza wyborczego o wygaśnięciu mandatu radnego z przyczyn, o 
których mowa w art. 383 § 1 pkt 2-5 i 7 zainteresowanemu przysługuje skarga do sądu 
administracyjnego w terminie 7 dni od dnia doręczenia uchwały albo postanowienia. Skargę 
wnosi się za pośrednictwem organu, który stwierdził wygaśnięcie mandatu.”  

Wnioskodawca Komisja Rewizyjna Rady Gminy Darłowo w składzie:  
Radny Waldemar Bonk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Radny Wiesław Moskwa – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Radna Justyna Osses – Członek Komisji Rewizyjnej 
Radny Robert Ciszek – Członek Komisji Rewizyjnej 
Radny Piotr Szewczykowski – Członek Komisji Rewizyjnej  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi załącznik nr 
169 do niniejszego protokołu/ 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego:  
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
3 głosami za (radny Dariusz Bańczewski, radny Robert Ciszek, radny Mirosław Gałuszkiewicz), przy  
0 głosach przeciw i  
7 głosami wstrzymującymi (radny Bogdan Herbeć, radny Henryk Ignatowicz, radna Anna Krawczuk-Kiełb, radna Joanna 
Lach, radny Wiesław Moskwa, radna Justyna Osses, radny Piotr Szewczykowski) 
podjęła
Wiceprzewodniczący stwierdził, że 3 głosami za przy 7 głosach przeciw 0 wstrzymujących 
Rada Gminy Darłowo nie podjęła uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego.  

 uchwałę w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 
Zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) 
uchwały rady gminy zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu rady, w głosowaniu jawnym, chyba że ustawa stanowi inaczej.  
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W związku z powyższym należało stwierdzić, że uchwała została podjęta, co 
wiceprzewodniczący sprostował w załączonej do protokołu notatce. 
 
/Notatka Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo w sprawie głosowania uchwały w sprawie odmowy 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi załącznik nr 170 do niniejszego protokołu/ 
 
/Uchwała Nr LXXIII.705.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego stanowi załącznik nr 171 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania radnego z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. Druk Nr 39/2023LXXIII 

Ad.49.  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 172 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Projekt Uchwały Nr …… 
Rady Gminy Darłowo 

z dnia 22 września 2023 roku 
 
w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. 
 
           Na podstawie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) Rada Gminy Darłowo stwierdza, co następuje: 

§ 1. 
W wyniku głosowania tajnego stwierdza się odwołanie radnego Grzegorza Hejno z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  

§ 2. 
Traci moc uchwała Nr I.1.2018 Rady Gminy Darłowo z dnia 20 listopada 2018 roku w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  

§ 3. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Wnioskodawcy:  
Radny Piotr Szewczykowski 
Radna Justyna Osses 
Radna Anna Krawczuk-Kiełb 
Radny Wiesław Moskwa  
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Radna Joanna Lach 
 
Uzasadnienie:  
W dniu 20 września 2023 roku do Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo wpłynął 
wniosek grupy dziesięciu radnych Rady Gminy Darłowo o odwołanie Pana Grzegorza Hejno   
z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo w trybie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40  z późn. zm.).  
W związku z powyższym przedkłada się pod obrady Rady Gminy Darłowo przedmiotowy 
projekt uchwały z uzasadnieniem. 
 
 
Wiceprzewodniczący przedstawił przebieg odwołania Przewodniczącego Rady Gminy: 
1) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
2) przyjęcie Regulaminu odwołania Przewodniczącego Rady Gminy  
3) przeprowadzenie głosowania tajnego 
4) podjęcie uchwały stwierdzającej odwołanie 
 
 
Przystąpiono do powołania trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej. 
Wiceprzewodniczący przypomniał, że osoba odwoływana z funkcji Przewodniczącego Rady 
Gminy nie może wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej.  
 
Przystąpiono do zgłaszania co najmniej trzech radnych do pracy w komisji.  
 
Radny Henryk Ignatowicz zgłosił kandydaturę radnego Bogdana Herbecia.  
Wiceprzewodniczący zapytał czy radny Bogdan Herbeć wyraża zgodę?  
Radny Bogdan Herbeć wyraził zgodę.  
 
Radny Wiesław Moskwa zgłosił kandydaturę radnego Roberta Ciszka.  
Radny Robert Ciszek zgodził się.  
 
Radna Justyna Osses zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Lach. 
Radna Joanna Lach zgodziła się.  
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że do komisji Skrutacyjnej zgłoszono radnych według 
kolejności: 
1) radny Bogdan Herbeć 
2) radny Robert Ciszek 
3) radna Joanna Lach 
 
Wiceprzewodniczący zapytał czy Radny 1) Bogdan Herbeć wyraża zgodę na pracę w Komisji 
Skrutacyjnej?  
Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: Tak wyrażam.  
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Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy Radny 2) Robert Ciszek wyraża zgodę na pracę w 
Komisji Skrutacyjnej?   
Radny Robert Ciszek odpowiedział: Tak wyrażam. 
 
Wiceprzewodniczący zapytał czy Radna 3) Joanna Lach wyraża zgodę na pracę w Komisji 
Skrutacyjnej?     
Radna Joanna Lach odpowiedziała: Tak wyrażam. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zgłosić uwagi do 
proponowanego składu komisji skrutacyjnej?     
Nikt uwag nie zgłosił.  
  
Wiceprzewodniczący Rady zaproponował przegłosować skład Komisji Skrutacyjnej, aby 
wszystkie zgłoszone osoby mogły brać udział w pracach komisji. 
 
Wiceprzewodniczący przypomniał, że to głosowanie odbywa się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, a  gdy nie 
jest to możliwe z przyczyn technicznych przeprowadza się głosowanie imienne. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 8 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
7 głosami za (radny Dariusz Bańczewski, radny Mirosław Gałuszkiewicz, radny Henryk Ignatowicz, radna Anna Krawczuk-Kiełb, 

radny Wiesław Moskwa, radna Justyna Osses, radny Piotr Szewczykowski), przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym (radny Bogdan Herbeć) 
powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia odwołania Przewodniczącego Rady 
Gminy Darłowo w składzie:  
1) radny Bogdan Herbeć 
2) radny Robert CIszek 
3) radna Joanna Lach 
 
Obecni radny Robert Ciszek i radna Joanna Lach nie brali udziału w głosowaniu.  
 
 

Wiceprzewodniczący Rady głosił dziesięciominutową przerwę 
w celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania 

projektu regulaminu głosowania i kart do głosowania tajnego. 
 
Po przerwie  
Wiceprzewodniczący stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 10 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
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Wiceprzewodniczący powiedział, że przystępujemy do ustalenia regulaminu głosowania 
odwołania Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że rozumie, że Komisja Skrutacyjna wybrała spośród 
swojego grona przewodniczącego komisji. Wiceprzewodniczący prosił o poinformowanie kto 
jest przewodniczącym komisji. Następnie Wiceprzewodniczący poprosił radną Joannę Lach 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z regulaminem głosowania                        
w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy.  
 
Radna Joanna Lach Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej zapoznała radnych z projektem 
regulaminu głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przeczytała na głos Regulamin głosowania:  
 
„Regulamin głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
przeprowadzonego na sesji w dniu 22 września 2023 roku: 

 
Rozdział I 

Przepisy ogólne. 
 

§ 1. 
1. Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo, radni odwołują w głosowaniu tajnym.  
2. Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna.  

§ 2. 
1. Głosowanie odbywa się przy pomocy kart do głosowania.  
2. Karty do głosowania sporządza i rozdaje radnym Komisja Skrutacyjna.  
3. Karty opatrzone są pieczęcią „Rada Gminy Darłowo”.  

§ 3. 
Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej wg 
listy obecności, nazwiska radnego, który podchodzi do urny i w obecności Komisji 
Skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania.  

§ 4. 
1. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i 
sporządza protokół. 
2. Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej.  
3. Wynik odwołania ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie 
protokołu na sesji.  

§ 5. 
Odwołanie Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo następuje bezwzględną większością 
głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 radnych.  

 
Rozdział II. 

Zasady głosowania. 
 

§ 6. 
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Karty do głosowania sporządzone według jednolitej formy zawierają brzmienie: „Karta do 
głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo” oraz pytanie: „Czy jesteś 
za odwołaniem Radnego Grzegorza Hejno z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy 
Darłowo?” Obok nazwiska z prawej strony umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna nad 
wyrazem „ZA”, druga nad wyrazem „PRZECIW”.  

§ 7. 
1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „X” w kratce nad wyrazem „ZA” 
opowiadając się w ten sposób za odwołaniem Przewodniczącego, lub w kratce nad wyrazem 
„PRZECIW”, opowiadając się w ten sposób przeciwko odwołaniu Przewodniczącego. 
2. Jeżeli radny na karcie do głosowania:  
1) postawi znak „X” jednocześnie w kratce nad wyrazem „ZA”, jak i w kratce nad wyrazem 
„PRZECIW”; 
2) nie postawi znaku „X” w kratce ani nad wyrazem „ZA”, ani nad wyrazem „PRZECIW”; 
3) wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 
- jego głos uważa się za nieważny. 
3. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi.  
4. Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę.  

§ 8. 
Przewodniczącego Rady Gminy uważa się za odwołanego, jeżeli w głosowaniu uzyskał ilość 
głosów (znaków „X” w kratce nad wyrazem „ZA”) przewyższającą połowę liczby radnych 
obecnych na sesji, z zastrzeżeniem § 5. 

§ 9. 
1. W protokole Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 
1) liczbę Radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 
2) imię i nazwisko odwoływanego Przewodniczącego; 
3) liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego wyboru, zgodnie z § 5 Regulaminu.  
4) Liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 
5) Liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, 
którym wydano karty do glosowania, Komisja Skrutacyjna podaje w protokole 
przypuszczalną przyczynę tej niezgodności)  
6) Liczbę kart nieważnych; 
7) Liczbę głosów nieważnych; 
8) Liczbę głosów ważnych; 
9) Liczbę głosów ważnych oddanych za odwołaniem Przewodniczącego; 
10) Liczba głosów ważnych oddanych przeciw odwołaniu Przewodniczącego. 
- a nadto stwierdza wynik głosowania, tzn. czy odwoływany Przewodniczący uzyskał 
wystarczającą liczbę głosów, o której mowa w pkt 3. 
2. Komisja Skrutacyjna odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć 
wpływ na wynik głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji 
Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów 
lub sporządzania protokołu.  
3. Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem 
załącznika nr 1 do Regulaminu.  
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Załącznik nr 1 do Regulaminu głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
przeprowadzonego na sesji w dniu 22 września 2023 roku. 

 
Protokół 

Komisji Skrutacyjnej Rady Gminy Darłowo 
powołanej na LXXIII  Sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo 

w dniu 22 września 2023 roku. 
 
w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. 
 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 
1. Przewodniczący/Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radny/radna …………………….  
2. Członek Komisji Skrutacyjnej – radny/radna ………………………………………………. 
3. Członek Komisji Skrutacyjnej – radny/radna ………………………………………………. 
 
Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza co następuje: 
1) Liczba radnych Rady Gminy Darłowo obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 
…… 
2) Imię i nazwisko odwoływanego Przewodniczącego ……………………………………. 
3) Minimalna liczba głosów, konieczna do ważnego wyboru, zgodnie z § 5 Regulaminu ……. 
4) Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: ………….. 
5) Liczba kart wyjętych z urny: …………… 
6) Liczba kart nieważnych: ……………… 
7) Liczba głosów nieważnych: ………….. 
8) Liczba głosów ważnych: ……………… 
9) Liczba głosów ważnych oddanych za odwołaniem Przewodniczącego:  ……. 
10) Liczba głosów ważnych oddanych przeciw odwołaniu Przewodniczącego:  …… 
 
W związku z powyższym Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pan ……………………… 
pełniący funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo, uzyskując bezwzględną ilość 
głosów, został odwołany z pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.   
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
1. Przewodniczący/Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radny/radna ………………… 
2.  Członek Komisji Skrutacyjnej – radny/radna ……………………………………. 
3. Członek Komisji Skrutacyjnej – radny/radna ……………………………………” 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego regulaminu? 
Nikt nie zgłosił uwag.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne podjęcie uchwały proceduralnej do 
protokołu w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady 
Gminy w wersji przedstawionej przez Komisję Skrutacyjną. 
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Wiceprzewodniczący przypomniał również, że niniejsze głosowanie odbywa się za pomocą 
urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych,                    
a  gdy nie jest to możliwe z przyczyn technicznych przeprowadza się głosowanie imienne. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 10 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 10 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę proceduralną w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w odwołaniu 
Przewodniczącego Rady została podjęta.  
 
 
Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania.  
Wiceprzewodniczący przypomniał, że Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej ma wyczytywać 
zgodnie z listą obecności z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, którzy mają 
podchodzić i wrzucać do urny wypełnione karty do głosowania.  
 
Radna Joanna Lach Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyczytywała zgodnie z listą 
obecności radnych, którzy otrzymywali opieczętowane karty do głosowania, z którymi każdy 
z osobna podchodził do zasłony dokonać aktu głosowania, a następnie wrzucić kartę do urny.  
 
Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego Wiceprzewodniczący ogłosił 
dziewięciominutową przerwę w celu obliczenia głosów i podania wyników głosowania przez 
Komisję Skrutacyjną. 
 

Podczas przerwy Komisja Skrutacyjna na sali obrad wyjęła karty z urny w celu ich 
przeliczenia i sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania tajnego. 

 
W trakcie przerwy radna Anna Krawczuk-Kiełb opuściła obrady dzisiejszej sesji.  

 
Po przerwie: 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 9 radnych co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Wiceprzewodniczący oddał głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej w celu odczytania 
protokołu z tajnego głosowania w odwołaniu Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. 
 
Radna Joanna Lach Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała Protokół Komisji 
Skrutacyjnej Rady Gminy Darłowo powołanej na LXXIII  Sesji VIII kadencji Rady Gminy 
Darłowo w dniu 22 września 2023 roku w sprawie odwołania radnego z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo, z którego wynikało, że radny Grzegorz Hejno 
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jednogłośnie uzyskując bezwzględną ilość głosów został odwołany z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  
 
 
Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę w sprawie odwołania radnego z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo. 
 
           Na podstawie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) Rada Gminy Darłowo stwierdza, co następuje: 

§ 1. 
W wyniku głosowania tajnego stwierdza się odwołanie radnego Grzegorza Hejno z funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  

§ 2. 
Traci moc uchwała Nr I.1.2018 Rady Gminy Darłowo z dnia 20 listopada 2018 roku w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo.  

§ 3. 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Uzasadnienie:  
W dniu 20 września 2023 roku do Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo wpłynął 
wniosek grupy dziesięciu radnych Rady Gminy Darłowo o odwołanie Pana Grzegorza Hejno   
z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo w trybie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40  z późn. zm.).  
W związku z powyższym przedkłada się pod obrady Rady Gminy Darłowo przedmiotowy 
projekt uchwały z uzasadnieniem. 
 
 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że trudno cokolwiek 
powiedzieć w tej sytuacji. Mówca skierował wypowiedź do radnego Grzegorza Hejno. 
„Grzesiu bardzo dziękujemy ci za współpracę. Jest to sytuacja taka, że nadal jesteś radnym. 
To tak dla opinii, dla wiadomości pozostałych mieszkańców naszej gminy. Ta decyzja nasza 
tłumaczy się za siebie, o wstrzymaniu, była powodowana tym, że nie byliśmy jednoznacznie 
stwierdzić. Ja nie byłem pewien czy ty mieszkasz czy nie mieszkasz, bo ja nie jestem w stanie 
tego stwierdzić, a ktoś pisząc donos miał jakieś ku temu przesłanki. Natomiast głosowałem za 
usunięciem cię ze stanowiska przewodniczącego bo de facto tej funkcji nie czynisz przez 
ostatni okres i tez z twoich słów wynikało, że nie będziesz ze względu na swoją chorobę tej 
funkcji czynił. Po prostu nie może być takiej sytuacji, że rada nie będzie pracowała w 
przypadku gdybym ja jako wiceprzewodniczący zachorował. Jest to sytuacja taka 
dezorganizująca pracę urzędu.” Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby coś 
powiedzieć dodać? 
 
Radny Grzegorz Hejno powiedział, że chciałby coś dodać.  
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Wiceprzewodniczący powiedział, do radnego Grzegorza Hejno, że nie ma takiej możliwości, 
dopiero możesz w następnym punkcie. 
 
Radny Grzegorz Hejno powiedział, że w wolnych wnioskach.    
 
Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś powiedzieć? 
 
Nikt się nie zgłosił.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że przechodzimy do punktu 50 wolne wnioski i zapytania.  
 
/Uchwała Nr LXXIII.706.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie odwołania radnego z funkcji Przewodniczącego 
Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 173 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.50.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

Pan Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? 
 
Radna Joanna Lach powiedziała, że nie, jeszcze. Stop. Uchwała. Uchwała.  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Czyli 
uchwała została podjęta. Dlatego jest potrzeba zatrudniania prawników, bo tak nie do końca 
jeszcze …  
 
Pan Maciej Jabłoński Radca prawny powiedział do Wiceprzewodniczącego, że w związku z 
powyższym stwierdza się, że …  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że stwierdza, że uchwała została podjęta.  
 
Stwierdzam, że uchwała w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
została podjęta i wchodzi w życie z dniem podjęcia. Następnie udzielił głosu radnemu 
Grzegorzowi Hejno.  
 
Radny Grzegorz Hejno zwrócił się do wójta, wiceprzewodniczącego i radnych. Mówca 
powiedział: „Dziewięć lat temu, prawie dziewięć lat temu, zaczynaliśmy to wszyscy wspólnie 
z nadzieją, zaufaniem. Część z Państwa Radnych nawet nie potrafiło na ulotce napisać kilku 
zdań o sobie. Ja to zrobiłem. Przeprowadziłem dwie kampanie. Znalazłem sponsoring. A teraz 
takie zdrajstwo. Nie mogliście państwo honorowo zaczekać do końca kampanii? Wiecie 
Państwo, że jestem bezbronny w tym momencie. Jestem na długotrwałym zwolnieniu, 
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połamany, schorowany. Poza tym Panie Przewodniczący ustawa o samorządzie gminnym 
mówi, że można powołać więcej niż jednego zastępcę. Nie trzeba odwoływać i to, że jestem 
chory nie jest żadnym powodem do odwołania. Dziękuję.” 
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że nie wie dlaczego to jest artykułowane do niego, bo 
to jest decyzja rady.  
 
Radny Grzegorz Hejno powiedział do Wiceprzewodniczącego, to to już trzecia próba jaka 
była taka jaka była i właśnie akurat doszła do skutku. Bardzo dobry moment, kiedy jestem 
bezbronny.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że nie będzie komentował tego. Jeżeli trzeba to 
wypowie się autorytarnie nie jako wiceprzewodniczący tylko jako Henryk Ignatowicz: „W 
życiu ukróciłem dwa razy zamiar. Dwa razy ukróciłem zamiar uwalenia cię jako 
przewodniczącego. Mówię do ciebie imiennie jako Henryk Ignatowicz
 

.”  

Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że mniejsza z tym.  
 
Pan Henryk Ignatowicz podnosząc głos powiedział: „Nie ma „mniejsza z tym” bo słowo 
zostało powiedziane i zostałem oskarżony i teraz mogę żądać zadośćuczynienia za oskarżenie 
mnie o mówienie nieprawdy. To jest zarzut, który może skończyć się z powództwa cywilnego 
w sądzie. Nigdy takiej z mojej strony nie było sytuacji.” 
 
Radny Grzegorz Hejno powiedział: Bardzo dziękuje Państwu. Mam nadzieję, że jeszcze 
kiedyś będziemy współpracować, aczkolwiek jest to jednoznaczny sygnał dla mieszkańców 
Gminy Darłowo, żeby zobaczyli z jakimi mamy ludźmi do czynienia.”  
 
Wiceprzewodniczący powiedział, że to znaczy, ze do tej pory byliśmy dobrzy a w tej chwili 
jesteśmy źli. Wiceprzewodniczący udzielił głosu wójtowi.  
 
Wójt Gminy zwracając się do Wiceprzewodniczącego i radnych powiedział, że miał nie 
zabierać głosu, bo mnie rada prosiła że to nie jest jego sprawa. Wójt powiedział: „Ale uraziło 
mnie Grzesiu. Przepraszam, współpracowaliśmy. Tak. Budowaliśmy razem ten komitet 
wyborczy. Miałeś bardzo duże zasługi. Ale proszę cię nie umniejszaj innym tych zasług, bo 
wszyscy budowali ten swój wizerunek i budujemy go dalej. Muszę potwierdzić niestety i to 
jest po raz kolejny – przepraszam Heniu – potwierdzę to, co ty powiedziałeś. Były dwie 
próby. Dwa razy próbowaliśmy – ja też nie ukrywam, bo ja jestem daleki od takich 
konfliktów w radzie w jakiś sposób, żeby tu radna nie próbowała zmian. Ale no tu nie chodzi 
o osobowość twoją – słuchaj Grzesiu – tylko chodzi o ten stan twojego zdrowia, zwłaszcza, że 
przyznałeś ostatnio, że nie będziesz w stanie. Nikt nie ma tu nic złego na myśli odnośnie 
twoich dokonań, twojego jakiegoś nie wiem, czy życia jak uważasz. Przepraszam, ale tu 
muszę co to powiedzieć – nikt nie ma nic złego na myśli. I to nie ukrywam, w stosunku do 
Henryka akurat powinieneś mu podziękować, za te dwa razy bo muszę potwierdzić, że tak 
było.” 
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Radny Grzegorz Hejno powiedział, że jeszcze jedną rzecz chciał powiedzieć, że cała tą 
kadencję, że dwie kadencje próbował cementować to … (głos niewyraźny, ponieważ mikrofon 
był wyłączony) 
 
Radny Bogdan Herbeć powiedział: „Oczywiście odwołanie Państwie dzisiaj to jest przykry 
moment dla pana, tym bardziej, że znalazł się Pan w takiej a nie innej sytuacji zdrowotnej. I 
tak jakby ta sytuacja zdrowotna – spójrzmy prawdzie w oczy – powoduje, że tak jakby jest 
utrudnione w wykonaniu Pana pełnienie mandatu Przewodniczącego Rady Gminy. Jeszcze 
przed odwołaniem Pana z funkcji Przewodniczącego głosowaliśmy kolejną uchwałę, w której 
stwierdzaliśmy – prawda? –  czy pan radny mieszka w tej miejscowości Cisowo, czy też nie. 
Podejrzewam, że gdyby ta sytuacja trwała dalej to pojawiłby się następny donos, że a to 
Przewodniczący Rady nie wypełnia swoich funkcji ze względu na stan zdrowia. Możemy 
ubolewać, że Pańskie zdrowie, że Pański stan zdrowia jest taki a nie inny, ale musimy zadbać 
o to, żeby Rada Gminy mogła pracować sprawnie.” 
 
Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  
 
Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Cisowa nie podchodząc do mównicy powiedziała, że dostała 
telefon z ODR Barzkowice, bo dowiedzieli się, że mamy sesję, więc prosili żebym 
przekazała, ze z naszej gminy na dożynkach wojewódzkich z Jeżyc Pani Irena Osiejuk 
zdobyła drugie miejsce w gospodarstwach agroturystycznych. Pani Wanda powiedziała, że 
musi się pochwalić, że to dawna jej zagroda jak to się mówi i ma nadzieję, że gmina też 
upamiętni to, że ona dostała, chociaż jakiś dyplom, czy coś. Jeśli dostała na dożynkach a 
prezentuje Gminę Darłowo, ze gmina tez jakoś uhonoruje tą dziewczynę, że tak dba o swoje 
gospodarstwo, że na całe województwo dostała drugie miejsce. Pani Wanda powiedziała, że 
to jest tez pewien zaszczyt dla Gminy, chociaż jest przyzwyczajona, że na dożynkach 
pierwsze i drugie miejsce gmina moja. Mówczyni powiedziała, że tylko to chciała przekazać z 
ODR Barzkowice.  
 
Pan wójt powiedział, że chciał jeszcze dopowiedzieć, że zawsze jesteśmy dumni, czy to była 
nagrodzą dla pani Bożeny Kożuchowskiej czy dla innych osób, a także dla Henryka 
Ignatowicza chyba było za gospodarstwo agroturystyczne, to zawsze po takiej informacji 
nagradzaliśmy naszych mieszkańców na sesjach Rady Gminy. Także na pewno będziemy 
mogli uhonorować.  
 
Pani Wanda Hańczaryk powiedziała, że no to bardzo dziękuje, bo zadzwoniono do niej.  
 
Wiceprzewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze ma coś do powiedzenia?  
 
Nikt się nie zgłosił.  
 



Strona 83 z 83 
 

Wiceprzewodniczący powiedział, że przykro mu jest osobiście, że został posądzony o takie 
niecne zamiary i niecne działania. Nie mam sobie nic do zarzucenia. Mówca powtórzył: Nie 
mam sobie nic do zarzucenia. Jeżeli ktoś sądzi, że jestem … to jest w błędzie.  
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 51.  

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad LXXIII Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1221 w dniu 22 września 2023 roku. 
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